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Tüketici Danıșma Hattı

444 64 12

Firmamız 1995 yılından beri 
PVC Profilleri ve 2011 yılından 
beri Alüminyum üretiminde faaliyet 
göstermektedir. Bugün 30.000 m2 kapalı 
üretim alanı, 10 bölgesel depo, 1000’den fazla 
distribütör ağı ve 400 kalifiye elemanımız bulunmaktadır. 
Ayda 1500 ton PVC profil ve 850 ton alüminyum profil 
üretmekteyiz. Üretimimizi durmaksızın sürdürmeye devam ediyoruz.

"Metalin Adı"
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Referans Gazetesi ücretsiz ekidir

Derginin tüm yayın hakları
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Ahmet ASLAN

EDİTÖR

Değerli okuyucularımız merhaba, 

Türkiye genelinde olduğu gibi Gaziantep’te 
de artan ekonomik sorunların yansımaları 
artıyor. Gaziantep’te özellikle OSB’de 
üretim yapan firmaların yaşadığı maliyet ve 
pazar denklemi artık sanayiciyi kara kara 
düşündürüyor.

Çünkü Gaziantep sanayisinin rekabetteki 
en büyük avantajı uzun yıllar boyunca hep 
üretim maliyetlerindeki düşük maliyet oldu.

Gaziantep hammadde, enerji ve işçi 
maliyetindeki artış ile birlikte artık 
pazardaki rekabet gücünü yavaş yavaş 
kaybetmeye başlıyor.

Piyasada rekabet gücünü kaybeden 
firmaların yaptığı ilk işlerden birisi de 
işçi çıkarmak veya konkordato ilan etmek 
oluyor.

Nitekim son veriler Gaziantep’te her iki 
durumun artarak devam ettiği yönünde.   

Fakat yine Gaziantep sanayi tarihinde çok 
belirgin bir gerçeklik vardır.

Bu gerçeklik Gaziantep ekonomisinin 
gelişim trendinin bölgesel gelişmelerle 
paralel olduğu gerçeğidir.

Komşu ülkelerdeki istikrar ve ticari 
ilişkilerin gelişimi, Gaziantep’in ekonomik 
potansiyelini doğrudan etkiliyor. Özellikle 
Güneydoğu Anadolu Bölgesi’ndeki diğer 
illerle olan ticari entegrasyon Gaziantep’i 
kriz dönemlerinden hep kurtarmıştır.

Şunu demek istiyorum; geçmişte Irak’a 

ekonomik ambargo uygulandı. BM 
denetiminde yapılan ticarette en büyük 
payı Gaziantep aldı.

Yine Irak’ta savaş oldu. Savaş sürecinde 
gıda gibi en temel malzemelerin sağlayıcısı 
Gaziantep oldu.

İlginçtir; savaş sonrası yeni ekonomik 
düzenin kurulmasında da Gaziantep 
sanayisi en büyük payı alan şehirlerden biri 
oldu.

Peki, Gaziantep bunu nasıl başardı?

Gaziantep’in bu başarısı tarihsel üretim 
gücünden ve yine tarihsel miras olan 
girişimci ruhundan geliyor.

Şimdi yukarıda hem ulusal hem de 
Gaziantep özelinde yaşanan ekonomik krize 
değinmiştik.

Üretim maliyetlerindeki artışın olağan 
sonuçları olarak ortaya çıkan işçi çıkarma, 
pazar rekabetini kaybetme gibi belli başlı 
krizi belirtileri Gaziantep’te yaşanıyor.   

Ama farkında mısınız bilmiyorum ama 
bir şey daha oluyor. Irak savaşı sonrası 
ülkede kurulan yeni ekonomik düzenin 
bir benzeri Suriye’de oluyor ve Suriye 
Gaziantep’e komşu ülke.

Yani yine komşu ülkelerdeki istikrar ve ticari 
ilişkilerin gelişimi, Gaziantep’in ekonomik 
potansiyelini doğrudan etkileyecek bir 
durum yaşanıyor.

Evet Gaziantep bu krizi Suriye pazarını 
kullanarak aşabilir.

AYKILIÇ
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VE
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www.aykil icgross.com.tr

Gatem Toptancılar Sitesi Beyaz Ada 
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PAZARTESİ-CUMARTESİ Konum İçin Okut

08:30-18:30

KALİTELİ,UCUZ
GÜVENİLİR



Referans Gazetesi ücretsiz ekidir

Derginin tüm yayın hakları
Referans Medya’ya aittir

İmtiyaz Sahibi
Ömer Abdurrahman Yavuz

Genel Yayın Yönetmeni
Ahmet Yavuz

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü
Mehmet Fener

Yazı İşleri
Ahmet Aslan

Ayhan Duman

Görsel Yönetmeni
Feyzullah Kıyak

Grafik Tasarım
Aksa Ajans

Reklam ve Halkla İlişkiler
Mahmut Yavuz

Baskı Yeri
Sonsöz Gazetecilik,Matbacılık 

Rek. İnş. Şti. İvedik O.S.B
Matbacılar Sitesi
0.312 394 57 71

Yönetim Yeri
İncilipınar Mahallesi Kıbrıs Cad.  

No:22 Ersoy İş Mer. Kat:3/13
Şehitkamil/Gaziantep

İrtibat:
Tel:       0.342 323 23 86
Cep:      0.506 806 63 63

Ahmet ASLAN

EDİTÖR

Değerli okuyucularımız merhaba, 

Türkiye genelinde olduğu gibi Gaziantep’te 
de artan ekonomik sorunların yansımaları 
artıyor. Gaziantep’te özellikle OSB’de 
üretim yapan firmaların yaşadığı maliyet ve 
pazar denklemi artık sanayiciyi kara kara 
düşündürüyor.

Çünkü Gaziantep sanayisinin rekabetteki 
en büyük avantajı uzun yıllar boyunca hep 
üretim maliyetlerindeki düşük maliyet oldu.

Gaziantep hammadde, enerji ve işçi 
maliyetindeki artış ile birlikte artık 
pazardaki rekabet gücünü yavaş yavaş 
kaybetmeye başlıyor.

Piyasada rekabet gücünü kaybeden 
firmaların yaptığı ilk işlerden birisi de 
işçi çıkarmak veya konkordato ilan etmek 
oluyor.

Nitekim son veriler Gaziantep’te her iki 
durumun artarak devam ettiği yönünde.   

Fakat yine Gaziantep sanayi tarihinde çok 
belirgin bir gerçeklik vardır.

Bu gerçeklik Gaziantep ekonomisinin 
gelişim trendinin bölgesel gelişmelerle 
paralel olduğu gerçeğidir.

Komşu ülkelerdeki istikrar ve ticari 
ilişkilerin gelişimi, Gaziantep’in ekonomik 
potansiyelini doğrudan etkiliyor. Özellikle 
Güneydoğu Anadolu Bölgesi’ndeki diğer 
illerle olan ticari entegrasyon Gaziantep’i 
kriz dönemlerinden hep kurtarmıştır.

Şunu demek istiyorum; geçmişte Irak’a 

ekonomik ambargo uygulandı. BM 
denetiminde yapılan ticarette en büyük 
payı Gaziantep aldı.

Yine Irak’ta savaş oldu. Savaş sürecinde 
gıda gibi en temel malzemelerin sağlayıcısı 
Gaziantep oldu.

İlginçtir; savaş sonrası yeni ekonomik 
düzenin kurulmasında da Gaziantep 
sanayisi en büyük payı alan şehirlerden biri 
oldu.

Peki, Gaziantep bunu nasıl başardı?

Gaziantep’in bu başarısı tarihsel üretim 
gücünden ve yine tarihsel miras olan 
girişimci ruhundan geliyor.

Şimdi yukarıda hem ulusal hem de 
Gaziantep özelinde yaşanan ekonomik krize 
değinmiştik.

Üretim maliyetlerindeki artışın olağan 
sonuçları olarak ortaya çıkan işçi çıkarma, 
pazar rekabetini kaybetme gibi belli başlı 
krizi belirtileri Gaziantep’te yaşanıyor.   

Ama farkında mısınız bilmiyorum ama 
bir şey daha oluyor. Irak savaşı sonrası 
ülkede kurulan yeni ekonomik düzenin 
bir benzeri Suriye’de oluyor ve Suriye 
Gaziantep’e komşu ülke.

Yani yine komşu ülkelerdeki istikrar ve ticari 
ilişkilerin gelişimi, Gaziantep’in ekonomik 
potansiyelini doğrudan etkileyecek bir 
durum yaşanıyor.

Evet Gaziantep bu krizi Suriye pazarını 
kullanarak aşabilir.

AYKILIÇ
GROSS

TOPTAN
VE

PERAKENDE

www.aykil icgross.com.tr

Gatem Toptancılar Sitesi Beyaz Ada 
Sokak 60423 No:8

+90 342 238 01 32/aykilicgross

PAZARTESİ-CUMARTESİ Konum İçin Okut

08:30-18:30

KALİTELİ,UCUZ
GÜVENİLİR



13HAZİRAN 2025 HAZİRAN 2025

GÜNCEL GÜNCEL

12

İçindekilerİçindekiler

“Stratejik 
adımlar ülkemize 
kritik kazanımlar 
sunacak”

“Sektörümüzde 
kalite ve güven 
inşa eden bir 
markayız”

“Ülkemizin 
her bir iline 
Gaziantep 
modeli lazım”

“Geri dönüşüm 
sektörümüz 
ihracata pozitif 
katkı sağlıyor”

“Artık gözübilite 
ile değil fizibilite 
ile yatırım 
yapmalıyız”

Eser Möble: 
Bir Tutkunun 
ve İlklerin 
Hikayesi

“Güneş enerjisi 
sadece bugünün 
değil, yarının 
da” kaynağı”

“Otomotiv 
sektöründe
A’dan Z’ye 
hizmet”

“Sürdürülebilir 
ürün tedarikini
ön plana 
çıkarıyoruz”

“Gaziantep 
OSB her geçen 
yıl değer 
kazanıyor”

66 8654382414

18 36 56 72

GSO’nun çalışmaları 
Hizmet Şeref Belgesi 
ile ödüllendirildi

2026 iş dünyası 
için daha
umutlu olacak

GBB aile yılı 
kapsamında büyük 
fırsatlar sunuyor

Gaziantep Ortadoğu’nun 
en büyük gıda fuarına 
ev sahipliği yaptı 20

84

70

16
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Güneydoğu Anadolu Hububat Bakliyat Yağlı 
Tohumlar ve Mamulleri İhracatçıları Birliğinin 
genel kurul toplantısında konuşan  Güneydoğu 
Anadolu Hububat Bakliyat Yağlı Tohumlar ve 
Mamulleri İhracatçıları Birliği Başkanı Celal 
Kadooğlu, “Dünya değişirken bizlerin de değişmesi 
gerek. Artık yatırım yaparken gözübilite ile değil 
fizibilite ile hareket etmeliyiz” uyarısında bulundu. 

BİRLİK OLARAK BAŞARILI BİR YIL GEÇİRDİK 

Güneydoğu Anadolu Hububat Bakliyat Yağlı Tohum-
lar ve Mamulleri İhracatçıları Birliği Başkanı Celal 
Kadooğlu, genel kurulda yaptığı konuşmada, üyelere 
verdikleri güvenoyu için teşekkür ettikten sonra, yurt 
içi ve yurt dışı piyasalarla ilgili genel bir değerlendir-
mede bulundu. 

Başkan Kadooğlu, “2024 yılında alım heyetlerimiz, 
ticaret heyetlerimiz ve fuar organizasyonlarımız açı-
sından yoğun bir yıl geçirdik. Bu faaliyetlerimizden 
dolayı yönetim kurulumuza, ihracatçılarımıza ve 
GAİB çalışanlarına teşekkür ediyorum.  2025 yılında 
da ihracatı artırıcı faaliyetlerimize aynı hızla devam 
etmekteyiz” dedi. 

DÜNYADAKİ DEĞİŞİMİ
YAKALAMAK ZORUNDAYIZ

Genel kurulda, ihracatçılara 
dünyadaki değişimi yakalamaları 
konusunda uyarılarda da bulu-
nan Kadooğlu, şunları söyledi: 
“Dünya değişiyor. Dünya değişir-
ken bizlerin de değişmesi gere-
kiyor. Artık gözübiliteden çıkıp 
fizibiliteye geçiş yapmamız gere-
kiyor. Çok önemli bir noktadır. 
Gözübilite nedir, hepinizin bildiği 
gibi bizler hep birbirimize baka-
rak yatırım yapmaya çalışıyoruz. 
Bunu artık bırakmamız gereki-
yor. Kendimize bakmamız lazım. 
Elimizdeki mevcut kalifiye ele-
man gücü, finans gücü, aile bi-
reylerinin görev aldığı işler neler-
dir, kapasiteleri nelerdir, bunları 
dikkate alarak yatırım yapmamız 
gerek. Kendimize bakmayıp dışa-
rıya baktığımız sürece başarısız 
oluruz. Fakat, teknolojik geliş-
melere, dünyadaki değişimlere ve 
kendi güç ve yeteneklerimize ba-
karak fizibilite yapıp, bu fizibilite 
doğrultusunda yatırım yaparsak, 
hem Türkiye’nin hem de bizim 
önümüzün açık olduğunu söyle-
mek istiyorum.”

Artık gözübilite ile
değil fizibilite ile
yatırım yapmalıyız
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değil fizibilite ile
yatırım yapmalıyız
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Konya Sanayi Odası ve Ekonomi Gazetesi iş birliğinde Selçuklu Kongre Merkezinde düzenlenen 
2. Konya Ekonomi Forumu’nda konuşan SANKO Holding Onursal Başkanı Abdulkadir Konukoğlu, 
1970’li yıllardan bu yana ekonomide yaşanan sıkıntılara tanık olduğunu belirterek, “Bu da geçer. 
Böyle dalgalanmalar oluyor. 2026 çok parlak olmasa da iyi bir yıl olacağını umuyorum” dedi. 

TEKSTİL SEKTÖRÜ 
SIKINTILI BİR DÖNEMDEN 
GEÇİYOR

Konukoğlu, Konya Sanayi 
Odası ve Ekonomi Gaze-
tesi iş birliğinde Selçuklu 
Kongre Merkezinde dü-
zenlenen 2. Konya Eko-
nomi Forumu’nda, Eko-
nomi Gazetesi Yönetim 
Kurulu Başkanı Hakan 
Güldağ’ın yöneticiliğinde 

“Anadolu’dan Dünyaya 
Yükselen Şirketler; Ge-
leceği Yönetmek” konulu 
oturumda soruları yanıt-
ladı.

Tekstilin sıkıntılı dönem 
geçirdiğine dikkat çeken 
Konukoğlu, “Ancak tekstil 
çok farklı sektör. Bir iki 
yıl zarar etse bile sonra o 
yılların kaybını kazandı-
rır” ifadelerini kullandı. 

Stok için üretim yapmak yerine bazı tesis-
leri “dinlendirmek” gerektiğine vurgu yapan 
Konukoğlu, “İki yıldan beri kaynaklar 
faizde değerlendirildi. Faizler düşerse 2026 
yılı ile yatırımlar yeniden başlayacak. 2026 
çok parlak olmasa da iyi bir yıl olacak. Pes 
etmek yok. Çünkü bizi kabul edecek başka 
ülke olmadığını aklımızdan çıkarmadan 
elimizi taşın altına koymalıyız” şeklinde 
konuştu. 

ŞİRKET YÖNETİMLERİNDE
DEĞİŞİKLİKTE GEÇ KALINMAMALI

Bu tür toplantıların konuşmacı ve katılım-
cıların ufkunu açtığına işaret eden Konu-
koğlu, Güldağ’ın sorusu üzerine, şirketler-
de yönetim kurulu başkanı değişiminin, 
başkanın sağlığında olması gerektiğini 
söyledi.

Kendisinin bu konuda Anadolu’da öncülük 
yaptığını anlatan Konukoğlu, süreci, “Daha 
50 yaşındayken, ’65 yaşına geldiğimde, Ga-
ziantep Sanayi Odası Meclis Başkanlığı ve 
SANKO Holding Yönetim Kurulu Başkanlığı 
görevlerinden ayrılacağımı açıkladım.’ O 
gün geldiğinde de gereğini yaptım ve ayrıl-
dım” sözleri ile özetledi.

Yönetim kurulu başkanının, kendi rızası 
ve sağlığı yerindeyken görevi devretmesinin 
yönetime ve şirkete dinamizm kazandıra-
cağına inandığını vurgulayan Konukoğlu, 
şöyle devam etti:

“Görevi bırakmak ve süreci yönetmek dev-
reden için kolay değil. Ama değişim için 
ölüm mü beklenmeli? Bu süreç sağlıklı 
yönetilirse, görevi devreden, görevi devrala-
nı zaman zaman gördüğü aksaklıklar için 
uyarır şirketin daha sağlıklı gelişmesine 
katkı sağlar. Hem de başkanın vefatı son-
rasında çıkabilecek yönetim kavgalarının 
önüne geçilir. 

Şirketlerde ve sivil toplum kuruluşlarında 
koltuğa bir kez oturan bir daha kalkmıyor. 
Ben bu uygulama ile sanırım öncülerden 
birisi oldum. Yönetimin günlük işlerinden 
uzakta olmasına rağmen yine sürecin par-
çası olan başkan, deneyimleri ile kendisin-
den sonra görevi devralana yardımcı olur.”

MİRAS PAYLAŞIMININ ÖNEMİ

Babası Sani Konukoğlu’nun vefatı son-
rasında aile içerisinde hiçbir soruna yol 
açmadan miras bölüşümünü gerçekleştiren 
Konukoğlu, Güldağ’ın sorusu üzerine süre-
ci şöyle açıkladı:

“Ailelerin en önemli sorunlarından birisi, 
miras paylaşımını adaletsiz yapmak veya 
hiç yapamamaktır. Babam hayatını kay-
bedince, kardeşler arasında sorun yaşan-
maması için ne yapabileceğimi araştırdım, 
düşündüm ve farklı bir yöntemi uyguladım. 
SANKO Holding muhasebe yöneticileri, 
emlak bölümü sorumluları ve aile büyükle-
rimizin katılımı ile oluşturduğumuz heyet, 
babamın mal varlığını kalem kalem tespit 
etti. Şirket hisseleri zaten belli, onda sorun 
yoktu.

Heyetimiz gayrimenkulleri güncel değerleri 
ile fiyatlandırdı, üzerlerine o gayrimenkulün 
değerini belirten pusulalar yazarak torbaya 
koyduk. Ailemizin en küçüğünden başladık 
ve herkes kendisine düşeni torbadan çeke-
rek belirledi. Bu yöntemle hiç kimse ken-
disine düşen gayrimenkulden dolayı ‘bana 
yola giden yol kaldı’ diyemedi. En güzel ara-
zi dediğimiz yer sonradan yeşil alana, yola 
gitti, işe yaramaz denilen arazi ise iskana 
açılan bölgede olunca değer kazandı. Ama 
hiç kimse bundan şikayet etmedi.”

2026 iş dünyası için 
daha umutlu olacak
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Tarım ve ticaret sektöründeki güncel gelişmeler, 
uluslararası ticaret politikaları ve bölgesel ekonomik 
dinamikleri Gaziantep Ticaret Borsası (GTB) Meclis 
Başkanı Ahmet Tiryakioğlu, Türkiye’nin güvenlik, 
diplomasi ve ticaret ekseninde attığı stratejik 
adımların ülkeye kritik kazanımlar sunacak dedi.

GTB Meclis Başkanı 
Ahmet Tiryakioğlu, Tür-
kiye’nin güvenlik, dip-

lomasi ve ticaret ekseninde 
attığı stratejik adımların, ülke 
ekonomisi ve toplumsal barış 
açısından kritik kazanımlar 
sunduğunu vurguladı. 

SURİYE’YE YAPTIRIM 
KARARININ KALKMASI 
OLUMLU

ABD Başkanı Donald Trump’ın 
Suriye’ye uygulanan yaptı-
rımları kaldırma kararının 
hem insani hem de ekonomik 
açıdan önemli sonuçlar doğu-
racağını kaydeden Tiryakioğlu, 
bu kararın, Suriye halkı için 
insani bir nefes olmasının yanı 
sıra, bölgede yeniden yapılan-
ma ve ekonomik canlanması-
na da katkı sunacak söyledi.

SAvAŞIN SONA ERMESİ, 
BÖLGESEL İSTİKRARI 
SAĞLAYACAKTIR

Rusya-Ukrayna savaşını 
değerlendiren Tiryakioğlu, 
“Rusya ile Ukrayna arasında-
ki savaş, yalnızca iki ülkeyi 
değil, küresel ekonomiyi ve 
özellikle tarım-gıda piyasala-
rını derinden etkilemekte. Bu 
iki ülke, dünyanın en büyük 
tahıl üreticileri arasında yer 
almakta. Savaş nedeniyle bo-
zulmuş olan tedarik zincirleri 
ve artan gıda fiyatları, başta 
gelişmekte olan ülkeler olmak 
üzere birçok coğrafyada ciddi 
sorunlara yol açtı. Türkiye’nin 
yürüttüğü barış odaklı dip-
lomasi süreci neticesinde bu 
savaşın sona ermesi, bölgesel 
istikrarı sağlayacaktır” diye 
konuştu.

Stratejik adımlar ülkemize
kritik kazanımlar sunacak

PKK’NIN KENDİSİNİ 
FESH ETMESİ
EKONOMİK vE
SOSYAL KALKINMA
AÇISINDAN DA ÖNEMLİ

Tiryakioğlu, PKK terör ör-
gütünün silah bırakma ve 
kendini feshetme kararına 
ilişkin yaptığı değerlendir-
mede ise, bu sürecin yal-
nızca güvenlik boyutuyla 
değil, ekonomik ve sosyal 
kalkınma açısından da 
önemli bir dönüm nokta-
sı olduğunu dile getirdi. 
Tiryakioğlu, “Savunma 
alanında sağlanacak ta-
sarrufların eğitim, altyapı 
ve teknolojik dönüşüm 
gibi alanlara yönlendi-
rilmesiyle birlikte, daha 
müreffeh bir toplum inşa 
etme yolunda da önemli 
adımlar atılmış olacak” 
ifadelerini kullandı.

Ticaret Borsası (GTB) Meclis Başkanı Ahmet Tiryakioğlu: 
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Orta Doğu’nun 
en büyük ve en 
kapsamlı gıda 

fuarı olma özelliği 
taşıyan ‘MFF Orta 
Doğu Gıda Fuarı’ 

Gaziantep’in 
ev sahipliğinde 

gerçekleştirildi. 
Gaziantep 

Ortadoğu Fuar 
Merkezi’nde ilki 

düzenlenen ve 24 
ülkeden en az 500 

nitelikli alıcının 
katılım sağladığı 
fuarı yaklaşık 20 

bin kişi ziyaret 
etti. 

Türkiye Odalar ve 
Borsalar Birliği 
(TOBB) himayesinde 

Gaziantep Sanayi Odası 
ve Nobel Expo Fuarcılık 
iş birliğinde düzenlenen 
ve yoğun ilgi gören MFF 
Orta Doğu Gıda Fuarı 7-9 
Mayıs tarihleri arasında 
gerçekleştirildi.

Başta Orta Doğu olmak 
üzere, Avrupa ülkeleri, 
Balkanlar, Orta Asya ve 
Amerika olmak üzere 
toplam 36 ülkeden 2 bin 
500’ün üzerinde yabancı 
ziyaretçi ve Türkiye’nin 
dört bir yanından gelen 
yerli ziyaretçilerle birlikte 
yaklaşık 20 bin kişi fuara 
ziyarette bulundu. Gıda, 
gıda makineleri ve amba-
laj sektörlerinin yer aldığı 

fuarda, 175’in üzerinde 
firma ile görüşme yapıldı, 
220’den fazla markanın 
ürünleri incelendi.

GIDA vE GIDA 
TEKNOLOjİLERİ 
İHRACATINA KATKI

Fuarın açılışına ulusal ve 
uluslararası önemli devlet 
temsilcileri ile 12 ülkeden 
büyükelçiler ve 1.011 
profesyonel alım heye-
ti katıldı. Heyetler, ikili 
görüşmeler yaparak iş 
birliği olanaklarını değer-
lendirdi. Fuar alanında 
yapılan görüşmeler sonu-
cunda Türkiye’nin yıllık 
gıda ve gıda teknolojileri 
ihracatına en az yüzde 
3’lük katkı sağlanması 
bekleniyor.

‘’GIDA ZİRvESİ’’ SEKTÖRÜN NABZINI TUTAN 
ÖNEMLİ BİR ETKİNLİK OLARAK ÖNE ÇIKTI

Yerli ve yabancı bütün firmalar fuar süresince 
gerçekleştirdikleri iş görüşmeleri ve kurduk-
ları bağlantılardan duydukları memnuniyeti 
dile getirerek, gelecek yılda düzenlenecek olan 
MFF Orta Doğu Gıda Fuarı’na katılacaklarını 
bildirdiler. Ziyaretçiler ise ürün çeşitliliği, or-
ganizasyon kalitesi ve fuar alanındaki düzen-
lemelerden oldukça etkilendiklerini ifade etti.

Fuar kapsamında düzenlenen ‘’Gıda Zirvesi’’ 
de sektörün nabzını tutan önemli bir etkinlik 
olarak öne çıktı. Alanında uzman konuşma-
cıların yer aldığı zirvede, sürdürülebilir gıda 
üretimi, ihracat fırsatları, inovatif çözümler ve 
gıda güvenliği gibi konular masaya yatırıldı. 
Katılımcılar, bilgi ve deneyim paylaşımı im-
kânı bulurken, sektörel vizyonun gelişmesine 
katkı sağlayan oturumlar yoğun ilgi gördü.

FUAR GAZİANTEP vE 
ÇEvRE İLLERİN TANITIMI 
İÇİN ETKİLİ OLDU

Fuar, sadece gıda sektörü-
ne değil, aynı zamanda böl-
ge ekonomisine de önemli 
bir katkı sundu. Otel, ula-
şım ve hizmet sektörlerinde 
ciddi bir hareketlilik yaşa-
nırken, fuarın Gaziantep ve 
çevre illerin tanıtımına da 
olumlu etkisi oldu.

GAZİANTEP ORTADOĞU’NUN 
EN BÜYÜK GIDA FUARINA
EV SAHİPLİĞİ YAPTI
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Türkiye’nin En Büyük 500 Sanayi 
Kuruluşu listesine giren Gaziantepli 
29 firmayı kutlayan Gaziantep Orga-

nize Sanayi Bölgesi Başkanı Cengiz Şim-
şek, “Açıklanan listeyle birlikte Gazian-
tep’in Anadolu’nun üretim üssü olduğunu 
bir kez daha ispatladığını söyledi.
 
EKONOMİNİN SÜPER LİGİ

Ekonominin süper ligi olarak değerlendiri-
len listede yer alan Gaziantepli firmaları 
kutlayan Başkan Şimşek, bu başarının 
tesadüf olmadığını belirterek, “Gaziantep 
sanayisi, yatırım, üretim ve ihracat odaklı 
büyüme stratejisiyle Türkiye ekonomisine 
yön veren bir konuma geldi” dedi.

Başkan Şimşek, Gaziantepli sanayicilerin 
güçlü vizyonu, girişimcilik ruhu ve ulus-
lararası rekabete açık yapısıyla başarıyı 
sürdürülebilir kıldığını belirterek, “Orga-
nize Sanayi Bölgemiz, sunduğu altyapı 
ve yatırım ortamı ile sanayicilerimizin her 
zaman yanında. Gaziantep’in üretim ka-
pasitesini artırmak, ihracatta daha büyük 
hedeflere ulaşmak için çalışmalarımıza 
aralıksız devam ediyoruz” ifadelerini kul-
landı.

BU BAŞARI HEPİMİZİNDİR

İSO 500 listesinde yer alan firmaları 
tebrik eden Şimşek, bu başarıların aynı 
zamanda kentin istihdamına, ihracatına 
ve ekonomik kalkınmasına büyük katkı 
sağladığını vurguladı. “Yatırıma ve üre-
time değer veren, dünya pazarlarında 
Gaziantep markasını gururla temsil eden 
tüm sanayicilerimizi ve çalışanlarımızı 
kutluyorum. Bu başarı hepimizindir” şek-
linde konuştu.

İstanbul Sanayi Odası (İSO) tarafından açıklanan “Türkiye’nin
500 Büyük Sanayi Kuruluşu 2024 Araştırması’na göre, Gaziantep’ten 
29 firma listede yer almayı başardı. Gaziantep’in bu başarısı kentin

sanayi ve üretim gücünü bir kez daha gözler önüne serdi.

AnAdolu’nun
üretim üssüyüz

Organize Sanayi Bölgesi (OSB) Başkanı Cengiz Şimşek:
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İŞİN ÖZÜ: KALİTELİ ÜRETİM
GAZİANTEP GÜMRÜĞÜ’NÜN İHTİSAS 
GÜMRÜĞÜ OLMASI SEKTÖR İÇİN NE 
ANLAMA GELİYORDU?

Eser Möble olarak ihracata başladığı-
mızda Gaziantep Gümrüğü bu konuda 
pek bilgi sahibi değildi. Yaptığımız 
girişimler sayesinde, şükürler olsun 
ki Gaziantep Gümrüğü’nü mobilya 
sektöründe İhtisas Gümrüğü haline 
getirdik. Eğer bu girişimler olmasaydı, 
yurt dışına göndereceğimiz ürünleri 
ihtisas gümrüğü olan diğer illere 
taşımak zorunda kalacaktık. Bu adım, 
sektörümüze önemli bir katkı olarak 
tarihe geçti.

ESER MÖBLE HANGİ ALANLARDA 
ÖNE ÇIKIYOR, ÜRETİM YAPIYOR?

Eser Möble olarak ağırlıklı olarak 
ev mobilyası üretiyoruz, ancak ofis 
mobilyası üretimimiz de mevcut. 
Ürünlerimizde en üst kalite malzemeyi 
kullanıyoruz. Empati, aslında her 
şeyin çözümüdür. Eser Möble olarak 
müşterilerimizin beklentilerini büyük 
bir titizlikle analiz ediyor ve bu beklen-
tileri karşılayacak şekilde üretim yapı-
yoruz. Bizden mobilya alan insanların 
zaman ve kalite beklentisi çok yüksek. 
Tüketici Kanunu’na göre bir ürünün 
iki yıl garanti süresi varken, biz ürün-
lerimizin iskeletine tam on yıl garanti 
veriyoruz. Bu süre içinde üründe bir 
sorun oluşursa, firma olarak sorumlu-
luğu üstleniyoruz.

ALPER ESER KİMDİR?

1974 yılında Gaziantep’te doğdum. 
İlk ve ortaöğretimimi tamamladık-
tan sonra, kendimi mobilya sektö-
rünün dinamik dünyasına adadım. 
Tam 39 yıldır bu sektördeyim. 
Evliyim ve üç çocuk babasıyım.

MOBİLYA SEKTÖRÜNE
ADANMIŞ BİR ÖMÜR
MOBİLYA SEKTÖRÜNDEKİ 
KARİYERİNİZE NASIL BAŞLADINIZ?

Rahmetli babam, mobilya sektö-
rünün içindeydi. Eğitim hayatımı 
tamamladıktan hemen sonra, onun 
yanında işe koyuldum. Az önce de 
belirttiğim gibi, 39 yıldır bu sektö-
rün tozunu yutuyorum. Babamdan 
bize miras kalan büyük bir öğüt var: 
“Ne iş yaparsanız yapın, ayakkabı 
boyacılığı bile olsa, en iyisini yapın.” 
Bu sözler, bizim için sadece bir baba 
öğüdü değil, aynı zamanda hayat 
felsefemiz ve ticari sloganımız oldu.

MOBİLYA İHRACATI vE 
İTHALATINDA İLK ADIMLAR
PEKİ, ESER MÖBLE NASIL 
KURULDU, BU SERÜvENE NASIL 
ATILDINIZ?

Eser Möble’nin temelleri, babam 
Macit Eser tarafından aslında 
1969 yılında atıldı. Ancak resmî 
kayıtlarda kuruluş tarihi 1971 
olarak geçiyor. 1990’lı yıllara kadar 
babamın yönetiminde olan Eser 
Möble, o tarihten itibaren benim 
ve kardeşim Tuncer Eser’in omuz-
larında yükselen bir aile şirketine 
dönüştü. 1987 ve 1988 yıllarında 
Gaziantep’ten Suudi Arabistan’a 
mobilya ihracatı yapan ilk firma 
olmanın gururunu yaşadık. O dö-
nemde bankalarda henüz kambiyo 
servisleri bile yokken, gümrükler 
ihracat kavramına yabancıyken, 
Mekke ve Medine’de Eser Möble 
olarak kendi mağazalarımız vardı. 
Bu ihracatımız beş yıl kadar sürdü, 
ardından Suudi Arabistan pazarına 
odaklanmayı bıraktık.

Gaziantep’te 3 bin 500 metrekareye yayılan 
yedi katlı showroomunda, dünyanın seçkin 
İtalyan ve İspanyol mobilya markalarını bir 

araya getiren Eser Möble; Giorgio Collection, Maler-
ba Collection, Roberto Cavalli, Etro, Rugiano ve Za-
naboni gibi markalarla kalite ve şıklığı buluşturuyor. 

Alper ve Tuncer Eser kardeşlerin liderliğinde, kalite-
den asla ödün vermeden yoluna devam eden firma, 
Türk Standartları Enstitüsü Hizmet Yeterlilik Belge-
si (HYB) ve Sanayi ve Ticaret Bakanlığı Satış Sonrası 
Hizmet Yeterlilik Belgesi ile Garanti Belgesi gibi 
resmî belgelerle de kalitesini tescillemiş durumda. 
Eser Möble, üretimde çıtayı sürekli bir adım daha 
ileriye taşıma hedefiyle çalışıyor.

Eser Möble Yönetim Kurulu Başkanı Alper Eser, ilk-
leri başarmayı ilke edinen bu köklü markanın başarı 
yolculuğunu Referans Ekonomi’ye tüm açıklığıyla 
anlattı.

eser möble: 
bir tutkunun ve
ilklerin Hikayesi

1971 YılıNDA MACİT 
ESEr’İN TEMEllErİNİ 

ATTığı ESEr MöBlE, KıSA 
SürEDE GüNEYDOğu 

ANADOlu BölGESİ’NİN 
MOBİlYA İHrACATı 
vE İTHAlATıNDAKİ 

öNCü FİrMASı 
OlDu. GAzİANTEp’İN 

KöKlü MOBİlYA 
ürETİCİlErİNDEN 

ESEr MöBlE’NİN 
BAşArı öYKüSüNü, 

şİrKETİN BuGüNKü 
YöNETİMİNDE BuluNAN 

ESEr KArDEşlErDEN 
DİNlEDİK.

80’Lİ YILLARIN SONUNDA 
BAŞLADIĞINIZ İHRACAT 
MACERANIZ NASIL DEvAM ETTİ, 
NELER YAPTINIZ?

Gaziantep’te o yıllarda ihracatla ilgili 
ciddi eksiklikler vardı, çünkü bu alan-
da bilgi birikimi çok azdı. Örneğin, 
kambiyo servisi bile bilinmiyordu. Bi-
zim edindiğimiz bilgileri aktarmamızla 
ihracatın önü açıldı. Sonrasında, 
1993 yılından itibaren Eser Möble 
olarak mobilya ithalatına başladık; 
İtalya ve İspanya’dan ürünler getirdik. 
Bu arada mağazamızı da büyüttük. 
Bugün içinde bulunduğumuz binanın 
arsasını satın alarak yedi katlı bina-
mızı inşa ettik. O günün koşullarında 
böylesi bir yapıyı inşa etmek ve ürün-
leri üretmek ya da tedarik etmek ciddi 
bir maliyet gerektiriyordu.

Eser Möble
Yönetim Kurulu Başkanı

Alper ESER
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ANADOlu BölGESİ’NİN 
MOBİlYA İHrACATı 
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öNCü FİrMASı 
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Eser Möble
Yönetim Kurulu Başkanı

Alper ESER
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FARKLI MARKALAR vE ÜRETİM 
AĞIMIZ
ESER MÖBLE DIŞINDA FARKLI 
BİR MARKANIZ vAR MI? FARKLI 
MARKALARLA ÇALIŞIYOR 
MUSUNUZ?

İbrahimli’de ayrı bir şubemiz daha 
bulunuyor. Orada daha modern 
ürünler üreten Casa Mobilya’nın 
bölge bayiliğini yürütüyoruz.

ÜRETİMLERİNİZİ NEREDE 
YAPIYORSUNUZ?

Mobilyacılık, butik ve yüksek kalite 
odaklı yapıldığında, fabrikasyon 
olmaktan çıkar. Bu nedenle daha 
çok atölyelerde yapılan bir iştir. Şu 
an bünyemizde, bize ait olan, ortak 
olduğumuz veya yirmi yılı aşkın 
süredir bizimle çalışan 14’ün üze-
rinde atölye var. Bu atölyelerimiz 
Gaziantep’e ve diğer illere yayılmış 
durumda. Ürün yelpazemiz A’dan 
Z’ye ev mobilyasını kapsıyor, ancak 
lüks ofis mobilyası da üretiyoruz.

ULUSLARARASI BAĞLANTILAR
vE KALİTE ANLAYIŞI
YURT İÇİNDEN vE YURT DIŞINDAN 
SİPARİŞLER ALIYORSUNUZ. 
BURADAKİ BAĞLANTILARINIZI 
NASIL KURDUNUZ, YURT DIŞINDA 
BAYİLİKLERİNİZ BULUNUYOR MU?

Eser Möble olarak, uzun yıllar 
Azerbaycan ve Kuzey Irak’ta bü-
yük firmaların tedarikçisi olarak 
çalıştık. Bu süreçte kendi adımızla 

herhangi bir yerde doğrudan yatı-
rım yapmadık. Perakende olarak ise 
Amerika, Almanya, Fransa başta 
olmak üzere dünyanın birçok ül-
kesine ürün satıyoruz. Bu konuda 
önümüzde hiçbir engel görmüyoruz. 
Buradaki en önemli nokta, ürünü 
kaliteli yapmak ve kaliteli bir şekil-
de ambalajlamaktır. Ürün satışında 
ambalajlamanın ne kadar önemli 
olduğunu İtalyanlardan öğrendik. 
İtalya’daki firmalar, ürettikleri 
ürünün yanı sıra ambalajlamasına 
da büyük önem veriyor ve bunu 
maliyete dahil ediyorlar. İtalya’dan 
yaptığımız ithalatlarda bunu yakın-
dan görme fırsatımız oldu. Buradan 
aldığımız ilhamla, ürünlerimizin 
ambalajlanması konusunda özel ça-
lışmalar yapıyoruz ve ürünlerimizi 
kullanıcıya en iyi şekilde teslim 
ediyoruz.

TSE BELGELİ BİR ŞİRKET vE 
MÜŞTERİ MEMNUNİYETİ
YURT İÇİNDEN ÜRÜNLERİNİZE 
TALEP NASIL?

Yurt dışında olduğu gibi yurt içinde 
de aynı geniş ağa sahibiz. İnsanlar 
Bursa’dan, İstanbul’dan, İzmir’den, 
Konya’dan uçağa veya arabaya 
binip ürünlerimizi görmeye geliyor. 
Firmamıza gelerek ürünleri yerinde 
inceliyor, seçiyor ve siparişini 
veriyorlar. Firma olarak biz de tesli-
matını yapıyoruz. Reklam bizim için 
önemli bir araç olsa da, bizim için 
en değerli reklam, müşterilerimizin 
memnuniyeti ve övgüsüdür.

MÜŞTERİLERE ÖZEL ÜRETİMLER 
vE TASARIMLAR 
MÜŞTERİLERE ÖZEL ÜRETİMLER 
vE TASARIMLAR YAPIYOR 
MUSUNUZ?

Evet, Eser Möble olarak müşterileri-
mize özel ürünler ve tasarımlar yapı-
yoruz. Bu tür projeler için deneyimli 
iç mimarlarımız var. Bir evin ihtiyaç 
duyduğu tüm mobilyaları A’dan Z’ye 
tasarlıyor, özel üretim ve tasarımlar 
gerçekleştiriyoruz. Tabii bu tür 
kişiselleştirilmiş işler zaman isteyen 
süreçler olduğu için uzun bir zaman 
dilimine yayılabilir.

ESER MÖBLE OLARAK KALİTEYİ 
ÖN PLANDA TUTTUĞUNUZU 
SÖYLEDİNİZ. ÖRNEKLER 
vEREBİLİR MİSİNİZ?

Eser Möble olarak Türkiye’de çok 
az sayıda olan TSE belgeli şirket-
lerden biriyiz. Aynı zamanda Ga-
ziantep’teki tek Hizmet Yeterlilik 
Belgesi (HYB) sahibi firmayız. Ne 
yazık ki HYB uygulaması şehri-
mizde pek yaygınlaşamadı. HYB 
sayesinde, Eser Möble olarak 
ürünlerimizde bir zarar meydana 
gelmesi durumunda, garanti 
süresi bitse bile belirli bir ücret 
karşılığında hizmet veriyor, ürün-
lerimizle ilgili parçaları tedarik 
ediyoruz.

ÇİZGİMİZİ KORUDUK
GELECEĞE YÖNELİK 
HEDEFLERİNİZ NELERDİR, 
ANLATIR MISINIZ?

Geleceğe yönelik hedeflerimiz, 
ilk olarak asla çıtayı bozmamak. 
İkincisi ise, bizden sonraki ne-
sillere, rahmetli babamızdan al-
dığımız aynı öğüdü aktarmaktır. 
Bana göre çok iş yapmak marifet 
değil, kaliteli iş yapmak marifet. 
Eser Möble’nin kalitesini ve güve-
nirliğini, çizgimizi bozmadan ku

şaktan kuşağa aktarmak isti-
yoruz. Çünkü kaliteyi ve çizgiyi 
bozmazsanız, müşteri her zaman 
sizinle kalır.

20 YIL ÖNCE KENDİME
BİR SÖZ vERDİM
ESER MÖBLE’NİN DÜNYA 
PAZARINDAKİ YERİ NEDİR?

Dünyanın birçok ülkesine ürün 
satışı yapan bir firmayız. İtalya’da 
da oldukça tanınıyoruz. Bu ülke-
deki ilk 50 markanın hepsi bizi 
tanır, bizi bilir. Çünkü 34 yıldır 
oradan ithalat yapıyoruz. 20 yıl 
önce kendi kendime bir söz ver-
dim: “Satmadığım hiçbir marka 
kalmayacak, en iyi 30 markayı 
Gaziantep’te satacağız.” dedik ve 
Allah’a şükürler olsun ki bu hede-
fimizi gerçekleştirdik. Yani bugün 
Roberto Cavalli, Etro, Gianfranco 
Ferre, jumbo, versace, Bentley, 
Bugatti gibi satmadığımız marka 
kalmadı. Hepsi Gaziantep’teki 
hemşerilerimizin evinde var.

TÜRKİYE’DE MOBİLYA 
SEKTÖRÜNÜN SİZE GÖRE EN 
BÜYÜK SORUNU NEDİR?

Mobilya sektörünün en önemli so-
runlarından biri, markalaşma olarak 
karşımıza çıkıyor. Markalaşabilmek 
için ise Türkiye’de iyi tasarımcıların 
yetişmesi ve sektöre adım atması 
gerekiyor. Yani tasarım, aslında bu 
işin birinci ayağı. Önce ne yapacağı-
mızı bilmek lazım. Ne yapacağımızı 
bize tasarımcı gösteriyor. Sonra 
onun kalitesi, malzemesi, detayları; 
bunların çözülmesi lazım. Bunlar ol-
madan hiçbir anlamı kalmıyor. Üre-
tim yaparsın ama marka olamazsın. 
Marka olabilmek için çok iyi bir alt-
yapı, çok düzenli bir üretim, düzenli 
paketleme ve iyi bir organizasyon ge-
rekiyor. Bunların hepsi kısa vadede 
olacak işler değil; çok ciddi emek ve 
yatırımlar isteyen süreçler. Bu nok-
tada hükümetimizin ihracatçılara 
destekler vermesi gerekiyor. verilen 
desteklerin de sektör tarafından iyi 
bir şekilde değerlendirilmesi şart.
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İŞ GÜCÜ vE KATMA DEĞER
GAZİANTEP’TE BİR İŞÇİ 
SORUNU vAR MI?

Gaziantep’te bir işçi sorunu yok. 
Ancak sosyal yardımların insan-
ların hayatlarını etkilediğini dü-
şünüyorum. Bu anlamda insan-
lara balık vermek yerine, balık 
tutmayı öğretmemiz gerekiyor. 
Yalnızca ihtiyaç sahibi olan 
kimselere sosyal yardımların 
yapılması şart. Bizim insanımız 
iş hayatına katılırsa işçi konu-
sunda hiçbir sorunumuz kalma-
yacaktır. Şartların değişmesi ve 
iyileştirilmesi gerekiyor.

Altyapı çok önemli. Markalaş-
mayı konuşuyoruz. Marka-
laşmanın altında üretim var; 
üretim içerisinde hem işçi var 
hem işveren var hem de sermaye 
var. İçerisinde bilgi var, kültür 
var, moda var. Onun altında 
da insanın çalışması var. İnsan 
çalışmazsa olmaz. Makine ağır-
lıklı işlerde yapacağın üretimle 
bu tür ürünleri hiçbir zaman 
göremezsin, benzerlerini dahi. 
Çünkü bu iş makine işi değil.

Büyüklerimiz, 
‘Bir mesleğin, 

zanaatın, 
kolunda altın 

Bir Bileziğin 
olsun’ 

derlerdi. 
Bugün ne 

yazık ki Böyle 
Bir anlayış 

yok.

KATMA DEĞERLİ ÜRÜN 
ÜRETMEMİZ ŞART
PEKİ ALPER BEY, MOBİLYA 
SEKTÖRÜNÜN KENT 
EKONOMİSİNDEKİ YERİ NEDİR? 
NASIL KATKI SAĞLIYOR? 

Şu an maalesef mobilya sektörü, 
kent ekonomisine ihracattan bek-
lenen katkıyı sağlayamıyor. Kuzey 
Irak’a ürün satan arkadaşlarımız 
var. Bizim kalıcı ülkelere ürün 
satmamız lazım. Yani bize bir şeyler 
katacak, geliştirecek yerleri tercih 
etmemiz gerekiyor. Standart üretim 
ile işimiz biraz zor. Bizim alt pazarda 
değil, daha üst pazarlarda yer alma-
mız gerekiyor. Üst pazarlarda yer 
almak için de daha çok çalışmalıyız. 
Çalışmak, sadece üretmek de yetmi-
yor. Ürününüzü bir şeyler katmanız 
gerekiyor. Daha doğrusu katma de-
ğerli ürün yapmamız şart. Baktığınız 

zaman üretim için makineleri de 
hammaddeyi de yurt dışından alı-
yoruz. Biz sadece işçilik yapıyoruz. 
Yani bizim işçilik değil, bizim katma 
değerli ürün yapmamız şart.

SON OLARAK İHRACATTA 
KARŞILAŞTIĞINIZ GÜÇLÜKLER 
NELER, NE GİBİ SIKINTILARLA 
KARŞILAŞIYORSUNUZ?

Şu anda ülkemizde iş dünyasının 
fiyat politikası ile ilgili sorunları var. 
Eskiden Türkiye’den ürün almak 
daha uygun fiyata geliyordu, bugün 
kur nedeniyle diğer ülkelere göre 
fiyatlarımız yüksek kalıyor. Örneğin 
biz ürünün hammaddesini 75 cente 
alırken, ürünün fiyatı ise 1 dolara 
satılıyordu. Bugün ise hammad-
denin maliyeti 93 cente yükseldi. 
Döviz’in düşük kalması ihracatta 
büyük sorunlara neden oluyor.

   mph.com.tr - 4443525   

NO TOUCH LAZER!
LASIK
Miyop, hipermetrop ve astigmat tedavisinde göze
dokunmadan uygulanan 'No Touch Lazer - LASIK'
yöntemiyle Göz Sağlığı ve Hastalıkları
Bölümünde hizmetinizdeyiz.
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tutmayı öğretmemiz gerekiyor. 
Yalnızca ihtiyaç sahibi olan 
kimselere sosyal yardımların 
yapılması şart. Bizim insanımız 
iş hayatına katılırsa işçi konu-
sunda hiçbir sorunumuz kalma-
yacaktır. Şartların değişmesi ve 
iyileştirilmesi gerekiyor.

Altyapı çok önemli. Markalaş-
mayı konuşuyoruz. Marka-
laşmanın altında üretim var; 
üretim içerisinde hem işçi var 
hem işveren var hem de sermaye 
var. İçerisinde bilgi var, kültür 
var, moda var. Onun altında 
da insanın çalışması var. İnsan 
çalışmazsa olmaz. Makine ağır-
lıklı işlerde yapacağın üretimle 
bu tür ürünleri hiçbir zaman 
göremezsin, benzerlerini dahi. 
Çünkü bu iş makine işi değil.

Büyüklerimiz, 
‘Bir mesleğin, 

zanaatın, 
kolunda altın 

Bir Bileziğin 
olsun’ 

derlerdi. 
Bugün ne 

yazık ki Böyle 
Bir anlayış 

yok.

KATMA DEĞERLİ ÜRÜN 
ÜRETMEMİZ ŞART
PEKİ ALPER BEY, MOBİLYA 
SEKTÖRÜNÜN KENT 
EKONOMİSİNDEKİ YERİ NEDİR? 
NASIL KATKI SAĞLIYOR? 

Şu an maalesef mobilya sektörü, 
kent ekonomisine ihracattan bek-
lenen katkıyı sağlayamıyor. Kuzey 
Irak’a ürün satan arkadaşlarımız 
var. Bizim kalıcı ülkelere ürün 
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zaman üretim için makineleri de 
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Yani bizim işçilik değil, bizim katma 
değerli ürün yapmamız şart.

SON OLARAK İHRACATTA 
KARŞILAŞTIĞINIZ GÜÇLÜKLER 
NELER, NE GİBİ SIKINTILARLA 
KARŞILAŞIYORSUNUZ?

Şu anda ülkemizde iş dünyasının 
fiyat politikası ile ilgili sorunları var. 
Eskiden Türkiye’den ürün almak 
daha uygun fiyata geliyordu, bugün 
kur nedeniyle diğer ülkelere göre 
fiyatlarımız yüksek kalıyor. Örneğin 
biz ürünün hammaddesini 75 cente 
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   mph.com.tr - 4443525   

NO TOUCH LAZER!
LASIK
Miyop, hipermetrop ve astigmat tedavisinde göze
dokunmadan uygulanan 'No Touch Lazer - LASIK'
yöntemiyle Göz Sağlığı ve Hastalıkları
Bölümünde hizmetinizdeyiz.
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2026’da Sanayide Teknolojik Dönüşüm: 

YApAY ZekA İLe 
YeNİ NeSİL Üretİm 
modeLLerİ
2026 yılı, küresel sanayi için 
dijitalleşme, sürdürülebilirlik ve yapay 
zekâ odaklı büyük bir dönüşüm yılı 
olarak öne çıkıyor. Türkiye’den Çin’e, 
ABD’den Avrupa’ya kadar birçok 
ülke, üretim süreçlerini daha akıllı, 
esnek ve çevreci hale getirmek için 
yeni teknolojilere yatırım yapıyor. Bu 
yazıda, 2026’da sanayide öne çıkan 
teknoloji trendlerini ve Türkiye’nin bu 
dönüşümdeki konumunu ele alıyoruz.

YAPAY ZEKÂ İLE AKILLI ÜRETİM: 
TAHMİNE DAYALI BAKIM vE KARAR 
DESTEK SİSTEMLERİ

Yapay zekâ (YZ), üretim hatlarında 
sadece otomasyonu değil, aynı 
zamanda karar alma süreçlerini de 
dönüştürüyor. Aquant ve Gecko 
Robotics gibi girişimler, Coca-Cola ve 
Siemens Energy gibi dev firmalara YZ 
tabanlı bakım platformları ve denetim 
robotları sunarak, arıza öncesi tespit 
ve müdahale imkânı sağlıyor. Bu 
sayede, beklenmedik duruş süreleri 
azaltılıyor ve bakım süreçleri optimize 
ediliyor.

Ayrıca, büyük dil modelleri sayesinde 
teknisyenler bakım içgörülerine daha 
verimli bir şekilde erişebiliyor. YZ’nin 
bu alandaki etkisi, üretim verimliliği-
ni artırırken, iş gücü eksikliklerini de 
hafifletiyor.

İNSANSI ROBOTLAR ÜRETİMİ 
DÖNÜŞTÜRÜYOR

Çin, üretim sektöründe YZ destekli 
insansı robotların kullanımını artıra-
rak, ekonomik zorluklara ve iş gücü 
eksikliklerine çözüm arıyor. AgiBot 
ve MagicLab gibi girişimler, montaj ve 
kalite kontrol gibi karmaşık görevleri 
yerine getirebilen robotlar geliştiriyor. 
Devlet desteğiyle, bu robotların üreti-
mi ve entegrasyonu teşvik ediliyor.

Bu gelişmeler, Çin’in üretim süreç-
lerini daha esnek ve verimli hale 
getirmesini sağlarken, aynı zamanda 
küresel rekabette avantaj elde etme-
sine yardımcı oluyor.

SÜRDÜRÜLEBİLİR MALZEMELER 
vE YEŞİL ÜRETİM

Sürdürülebilirlik, 2026’da sanayideki 
en önemli önceliklerden biri haline 
geliyor. MycoWorks gibi şirketler, 
lüks markalarla iş birliği yaparak 
mantar bazlı deri alternatifleri ge-

liştiriyor. Bu tür yenilikler, otomotiv 
ve moda sektörlerinde çevre dostu 
çözümler sunuyor.

Ayrıca, güneş, rüzgar ve hidrojen gibi 
yenilenebilir enerji kaynaklarının en-
tegrasyonu hız kazanıyor. Bu sayede, 
sanayi firmaları karbon ayak izlerini 
azaltarak daha sürdürülebilir üretim 
süreçleri benimsiyor.

TÜRKİYE’DE YÜKSEK TEKNOLOjİ 
vE YATIRIM HAMLESİ

Türkiye, sanayide yüksek teknoloji 
yatırımlarını artırarak küresel reka-
bette öne çıkmayı hedefliyor. Sanayi 
ve Teknoloji Bakanı Mehmet Fatih 
Kacır, Türkiye’nin son 22 yılda OECD 
ülkeleri arasında sanayi üretimini en 
fazla artıran ülke olduğunu belirte-
rek, 2025’te yüksek teknoloji üretim 
ve ihracat kapasitesini büyük bir 
ivmeyle artıracaklarını ifade etti.

Ayrıca, BYD’nin Manisa Organize 
Sanayi Bölgesi’nde hayata geçirdiği 1 
milyar dolarlık yatırımın 2026 yılında 
üretime geçmesi planlanıyor. Bu yatı-
rım, Türkiye’nin otomotiv ve mobilite 
teknolojilerinde önemli bir merkez 
haline gelmesine katkı sağlayacak.

2026, SANAYİDE DÖNÜŞÜM YILI

2026 yılı, sanayi sektöründe yapay 
zekâ, sürdürülebilirlik ve yüksek 
teknoloji yatırımlarıyla şekillenen bir 
dönüşüm yılı olarak öne çıkıyor. Tür-
kiye, bu dönüşümde aktif rol alarak, 
sanayideki rekabet gücünü artırmayı 
ve küresel pazarda daha güçlü bir 
konum elde etmeyi hedefliyor.

Bu gelişmeler, sanayi firmaları için 
hem fırsatlar hem de yeni sorumlu-
luklar getiriyor. Yapay zekâ ve sürdü-
rülebilirlik odaklı stratejiler, geleceğin 
sanayisini şekillendirecek en önemli 
unsurlar arasında yer alıyor.
ekiyor.  

TEKNOLOJİ TEKNOLOJİ
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MÜSİAD sektörler arası 
iş birliğini artırıyor

MüSİAD 
Gaziantep 

şubesi, üyeler 
arasındaki 

ticareti 
geliştirmek, 

sektörler arası 
iş birliğini 

güçlendirmek 
ve ortak 

sorunlara 
çözüm 

üretmek 
amacıyla “3T: 
Tanı, Tanıştır, 

Ticaret Yap” 
programları 

düzenliyor.

Bu kapsamda, Şube Baş-
kanı Furkan Özdurdu’nun 
başkanlığında; İnşaat 

ve Yapı Malzemeleri, Kimya, 
Maden ve Metal, Makine ve 
Mobilya sektörlerinde faaliyet 
gösteren MÜSİAD üyelerinin 
katılımlarıyla üç oturumdan 
oluşan verimli bir toplantı ger-
çekleştirildi.

Programın ilk oturumunda üyeler ken-
dilerini ve firmalarını tanıtma fırsatı 
bulurken, ikinci oturumda üyeler arası 
birebir iş görüşmeleri (B2B) ile olası iş 
birliklerinin temeli atıldı. Üçüncü otu-
rumda ise sektör temsilcileri, karşılaş-
tıkları ortak sorunları ve bu sorunlara 
yönelik çözüm önerilerini istişare etti.

TİCARİ BAĞLARIN GÜÇLENDİRİLMESİ 
HEDEFLENİYOR

Yapılan programla, inşaat sektörü ve 
onunla bağlantılı sektörler arasında 
önemli bir sinerji oluşturarak güçlü 
bir etkileşim sağladı. Programın, hem 
sektörel dayanışmayı artırması hem 
de yeni ticari bağlantılara vesile olması 
hedefleniyor.

Dernek tarafından önümüzdeki dö-
nemde de aynı çerçevede tekstil sektö-
rü ve bağlantılı sektörler, gıda sektörü 
ve bağlantılı sektörler ile hizmetler 
sektörü özelinde benzer buluşmalar 
gerçekleştirerek, tüm sektörü kapsa-
yan güçlü bir etkileşim ağı oluşturmak 
amaçlanıyor.
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SAVUNMA SANAYİSİNDE ADIMLARIMZI 
BÜYÜYOR
Gaziantep’in sanayi kültürü ve altyapısıyla 
savunma sanayinde yer alması için Oda olarak 
büyük çaba sarf ediyoruz. Sanayimizin yüksek 
teknolojiye geçişini sağlamamızda savunma 
sanayinde yapacağımız çalışmalar çok önemli.
Bu sebeple Gaziantep Sanayisinin Teknolojik 
Dönüşüm Hamlesini başlattık.

2019 yılında Savunma Sanayii Başkanımızın 
katılımları ile Sanayi Odamızda düzenlediğimiz 
“Savunma Sanayi Buluşması Gaziantep” programı 
bir dönüm noktası olmuştur. 

O günden buyana sürdürmüş olduğumuz 
çalışmalarla, Gaziantepli firmalarımızın savunma 
sanayisine üretim yapması, tedarikçi olabilmesi, 
alt sistem ve sistemler yapılabilmesi için çeşitli 
faaliyetler yürütüyoruz.

Savunma sanayine yönelik üretim yapan Vakıf 
şirketleri ile güçlü bağlar kurduk. Firmalarımızla 
savunma sanayine tedarik yapan üreticilerin 
temsilcilerini bir araya getirerek tedarik günleri 
düzenliyoruz. Bu görüşmeler neticesinde, firmalarımız 
TSK Vakıf Şirketlerine yazılım, malzeme ve ürün 
tedariği konularında üretim yapmaya başlamıştır.  

Gaziantep halihazırda savunma sanayi sektörüne 
yönelik, sistemlere ait aksam ve parçalar, 
elektronik kartlar üretmekte, yazılımla destek 
vermektedir. İleriki dönemlerde yatırımlarla 
sistemler yapma hedefimiz bulunmaktadır.  
Gaziantep gibi sanayisi gelişmiş illerde, savunma 
sanayisine   Türk Silahlı Kuvvetleri vakıf Şirketleri 
aracılığıyla yapılacak yatırımlar, bu bölgelerde 
teknolojiye geçişi sağlayacak ve ülkemizin 
topyekun teknolojiyle buluşmasını sağlayacaktır. 

Gazi şehrimiz üretim, ihracat ve sağladığı 
istihdam ile ülkemiz kalkınmasına en büyük 
katkıyı sağlayan şehirlerin başında gelmektedir.
2023 yılında deprem ve 2024 yılının ekonomik 
koşullarına rağmen her iki yılda da 10’ar milyar 
dolar ihracat gerçekleştirdik.

2025 yılının Ocak-Nisan döneminde ise 
şehrimizde geçen yılın aynı dönemine göre 
yüzde 12,6 oranında artışla 3 milyar 568 milyon 
155 bin dolarlık ihracata ulaştık.

ÇARKLARIN DÖNMESİ İÇİN KREDİLER 
MAKUL SEVİYELERDE OLMALI 
Üretim, yatırım, finansman ve ihracat 
konusunda çok zorlandığımız bir dönem 
yaşıyoruz. Şehrimizde de güçlü olduğumuz 
sektörler de dahil olmak üzere kapasite 
kullanımlarında önemli düşüşler söz konusu. 
Sanayiciler açısından görünen tablo; 2025 
yılının kalan kısmı da içeride ve dışarıda 
yaşanan sorunlar sebebiyle beklentilerin 
üzerinde zor geçeceğidir. Bu sebeple sektörel 
teşviklerle en fazla zorluk yaşayan sektörler ve 
bölgeler desteklenmelidir. 

Hem iç hem dış piyasada yaşanan zorluklar 
karşısında, rasyonel ekonomi politikalarının 
aksamadan sonuçlarının alınması gerekiyor. Çok 
zorlandık, zorlanmaya da devam ediyoruz ama 
sıkılaştırmada önemli mesafeler katedilmişken 
bu süreci tamamlayarak enflasyon ve fiyat istikrarı 
başta olmak üzere, sanayimiz için OVP’de yer alan 
yeşil, teknolojik ve katma değerli üretime geçişi 
başarmak zorundayız. Merkez Bankası’nın üç 
aydır devam eden politika faizi indirimi sonrası 
iş dünyası olarak bunun reel faize yansımasını 
beklerken, yaşanan son gelişmelerin sürece 
sekte vurmamasını ümit ediyoruz.

Fuarlarımıza yenilerini eklemeye de 
devam ediyoruz. Bu sene 7 mayısta ilk defa 
Ortadoğu’nun en büyük gıda fuarı olan ‘MFF 
Orta Doğu Gıda Fuarı’nı Gaziantep Ortadoğu 
Fuar Merkezi’nde (OFM) gerçekleştirdik.

Başta Orta Doğu olmak üzere, Avrupa 
ülkeleri, Balkanlar, Orta Asya ve Amerika 
olmak üzere toplam 36 ülkeden 2 bin 500’ün 
üzerinde yabancı ziyaretçi ve Türkiye’nin 
dört bir yanından gelen yerli ziyaretçilerle 
birlikte yaklaşık 20 bin kişi ziyaret etti. 

Gıda ve tarım, ayakkabı ve terlik, penye ve 
tekstil, inşaat ve yapı malzemeleri, kamp 
ve doğa, enerji fuarlarımıza yenilerini 
ekleyerek ve dahada geliştirerek fuarcılıkta 
da şehrimizi bir marka haline getirmek için 
çalışmaya devam edeceğiz. 

POLATELİ-ŞAHİNBEY OSB’DE ÜRETİME 
BAŞLAYAN FİRMAMIZ VAR
Polateli-Şahinbey OSB, iki ilin birlikte 
gerçekleştirdiği (Gaziantep-Kilis) 
ülkemizin tek ve en büyük organize 
sanayi bölgesi projesidir. OSB genişleme 
sahası ile birlikte 45 milyon metrekareye 
kadar büyütülme imkanına sahiptir. 
Bölgemizde büyük bir özveriyle çalışmalar 
sürmektedir. Bölgemizde çalışmalar tüm 
hızıyla devam etmektedir. Bazı firmalarımız 
fabrika yapımına devam ediyor ve bir 
firmamız da fabrikasını kurarak üretim 
yapmaya başlamıştır. Bölgemiz 6. bölge 
teşvikleri kapsamında yer almakta olup, 
çok önemli imkanlar sunmaktadır. Bağlantı 
yol çalışmalarının devam ettiği bu bölgeye 
Suriye’de başlayan yeni dönemle birlikte 
yerli ve yabancı firmaların ilgisi artmıştır. 

Bu projeyle eşgüdümlü olarak Hassa-
Dörtyol Tünel Projesi yürütülmektedir. 
Proje ile bölgemizden İskenderun 
Limanı’na olan mesafemiz 87 kilometreye 
düşecektir. Amanos Tünel Projesi’nin büyük 
bir aksilik olmazsa Temmuz ayında yapımına 
başlanması beklenmektedir. Yürütülen 
çalışmalar, Kilis ve Gaziantep ile birlikte 
tüm bölgenin kalkınmasında önemli rol 
üstlenecektir.

GAZİANTEP AYAKKABI OSB’DE 
ÇALIŞMALAR TAMAMLANDI
İlk etap tahsislerinin yapıldığı bölgemizde 
yatırımcılarımızın makul imkanlarla bu 
bölgeden faydalanabilmeleri için büyük 
çaba gösteriyoruz. Bölgemiz gerek alt 
yapı gerek üst yapı olmak üzere sunduğu 
imkanlarla sektörümüze yeni bir sayfanın 
açılmasını sağlayacaktır. İlk etap olan 
88.8 hektarlık alanda bütün çalışmalar 
tamamlanarak yol çalışmalarımızı 
bitirilmiştir. Bölgemiz en başından yeşil 
üretim ve döngüsel ekonomiye uygun 
olarak planlanmaktadır.

FUARLAR ŞEHRİ GAZİANTEP İÇİN 
ÇALIŞIYORUZ
Gaziantep sanayi hacmi, ürün çeşitliliği 
ile ülkemizin ve dünyanın en önemli 
fuar merkezlerinden birisi olabilecek 
potansiyele de sahiptir. 

YÜKSEK MALİYETLER
İŞ DÜNYASINI ZORLUYOR 

GAZİANTEP SANAYİ ODASI YöNETİm Kurulu BAşKANI ADNAN ÜNVERDİ
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Gaziantep modeli 
türkiye’ye örnek
Türkiye İhracatçılar Meclisi (TİM) 
koordinasyonunda ve İhracatçı 
Birliklerinin iş birliğiyle düzenlenen 
TİM Bölgesel İhracat Buluşmalarının 
beşincisi, Güneydoğu Anadolu İhracatçı 
Birlikleri (GAİB) ev sahipliğinde 
Gaziantep’te gerçekleştirildi. 

KİLECİ: “DÜNYA CİDDİ BİR SÜREÇTEN 
GEÇİYOR”

Etkinliğin açılışında konuşan GAİB Koordinatör 
Başkanı Ahmet Fikret Kileci, dünyada yaşanan 
değişime dikkat çekti. Kileci, “Dünya çok ciddi 
bir süreçten geçiyor. Elbette bu süreç bizleri de 
etkiliyor. Bizim izlenimlerimize göre, biz bu sü-
reçten diğer ülkelere göre, diğer paydaşlara göre 
daha az etkileniyoruz. Tabi ki biz de etkileniyoruz 
ama etkilenme oranımız gelişmiş ülkeler kadar 
sert değil. Dünya ticaretinde çok ciddi bir eksen 
kayması var, ciddi bir dönüşüm var, değişim var. 
Bizler bu şartlarda bu noktalara gelebiliyorsak 
başarılıyız demektir. Onun için geleceğimiz daha 
güzel olacaktır” dedi. 

GAZİANTEP ANADOLU’NUN EN GÖZDE ŞEHRİ 

TİM Başkanı Mustafa Gültepe ise konuşmasına 
Gaziantep’in ihracat alanındaki başarısını överek 
başladı. Başkan Gültepe, “Gaziantep Türkiye’nin 
ihracatında, üretiminde, istihdamında Anadolu 
şehirleri içerisinde en gözde şehirlerarasında baş-
ta geliyor. Gaziantep’in 10 milyar Doların üzerin-
de ihracatı var. Ben her yerde söylüyorum. Her 
ile bir Gaziantep modeli lazım. Güzel bir sinerji 
var bu şehirde. Emeği geçen herkesi kutluyorum. 
İnşallah diğer 81 ilimizin her biri 10 milyar Do-
larlık ihracat yapsa 810 milyar dolar ihracatımız 
olur ve çok farklı bir noktaya geliriz” dedi. 

TİM BÖLGESEL İHRACAT BULUŞMALARI GAZİANTEP’TE GERÇEKLEŞTİ 

GAİB Hizmet Binası’nda düzenlenen 
buluşmada, bölge ihracatçılarının finans-
man kaynaklarına erişimi, ihracat süreç-
lerinde karşılaşılan sorunların çözümü 
ve bölgesel ihracatın güçlendirilmesine 
yönelik stratejiler ele alındı. 
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YENER OTOMOTİv’İN KURULUŞ HİKAYESİNİ ANLATTI

Yener Otomotiv’in temelinin 1973 atıldığını aktaran 
Demir, “1973 yılında kurulmuş olan Yener Oto Lastik 
Firmamız var. Lise eğitimimin ardından ben de sek-
törde işe başladım. Baba mesleği olduğu için kısa süre 
içerisinde adapte olduk ve 16 yaşımdan bu yana da 
mesleğin içindeyim. 2005 yılında bir akaryakıt istas-
yonu satın aldık. Bu dönemde iki firmayı birbirinden 
ayırma gereksiniminden Yener Otomotiv doğdu. GA-
TEM Bölgesi’nde hem akaryakıt istasyonu hem de oto 
lastik firmasıyla Yener Otomotiv’in şubeleşme serüveni 
de başlamış oldu. Yener Otomotiv olarak 27 yıl Lassa 
ve Bristone bayiliği yaptık. 2020 yılında ise Primemall 
AvM civarında yeni şubemizi açtık. Burada Bosch Car 
Servisi ile iş birliği yaparak hizmet vermeye başladık” 
şeklinde konuştu.

HER LASTİK İLE İŞBİRLİĞİ YAPTIK

Her Lastik ile olan işbirliğine ilişkin açıklamalarda bu-
lunan Demir, “27 yıl boyunca Lassa ve Bristone bayiliği 
yapan Yener Otomotiv, daha fazla çeşitlilik, daha fazla 
kesime hitap edebilmek adına 2020 yılında Her Lastik 
ile işbirliğine gittik. Yener Otomotiv- Her Lastik olarak 
24 farklı marka ile vatandaşlara hizmet veriyoruz. Her 
Lastik, Gaziantep’te yalnızca Yener Otomotiv tarafın-
dan temsil edilen bir markadır” dedi.

Yener Otomotiv Yöne-
tim Kurulu Başkanı ve 
Her Lastik Bayisi Ragıp 

Erdoğan Demir, Referans 
Ekonomi’nin konuğu oldu. 
1973 yılında başlayan Ye-
ner Otomotiv serüvenini ve 
Her Lastik ile olan işbirlik-
lerini anlatan Demir, müş-
terilerine A’dan Z’ye hizmet 
sunduklarını aktardı. 

SÜRÜCÜLERE UYARI

Araç sahiplerine bakım 
önerilerinde bulunan Demir, 
“Zaman zaman bilinçsizce 
yapılan işlemlerle karşılaşıyo-
ruz. Bu anlamda sürücülerin 
profesyonel firmalarla iş birliği 
yapmalarını öneririm. Bir mar-
ka çatısı altında hizmet sunan 
firmalardan hizmet almalarını 
öneriyorum. Kimi işletmelerin 
kullandığı ürünlerin çok sağ-
lıklı olmaması nedeniyle sorun-
lar yaşanabiliyor. Piyasada çok 
fazla kalitesiz ürün var, bu da 
araçlar için risk oluşturuyor.

Gaziantep’in köklü otomotiv firmalarından olan 
Yener Otomotiv, işyeri ağını ve hizmetlerini 
genişletmeye devam ediyor. 27 yıl lassa ve Bristone 
bayiliği yapan firma 2020 yılında Bosch Car Servisi 
olarak hizmet vermeye başladı. Aynı yıl Her lastik 
bayiliğini alan firma, geniş ürün yelpazesi, avantajlı 
fiyatları Gazianteplilere hizmet veriyor. 

Her Lastik ile
A’DAN Z’YE
HİZMET

GENİŞ ÜRÜN YELPAZESİ

Her Lastik olarak 24 farklı mar-
kanın ürünlerine ev sahipliği 
yaptıklarını kaydeden Demir, 
özellikle insanların yaz ve kış 
lastikleri ile ilgili pek çok hata 
yaptıklarını aktardı. Demir, 
“İnsanlar genellikle dört mevsim 
lastik tercih ediyorlar. Dört mev-
sim lastiklerin yapısı gereği hem 
kış hem de yaza uygun olduğu 
yönünde yanlış bir algı var. Isı 
dayanıklılarına göre lastik kau-
çuklarının yapı tarzları vardır. 
Yazlık lastikler 7 derecenin altın-
daki sıcaklıklara dayanamazken, 
kışlık lastikler ise 7 derece ve 
üzerindeki sıcaklıklara uyum 
sağlamaz.  O nedenle sürücüle-
rin yaz ve kış lastiklerini kullan-
malarını tavsiye ediyoruz” dedi.

ŞUBE SAYISINI ARTIRMAYI 
HEDEFLİYORUZ

Gaziantep dışında başka bir şehirde 
yatırım yapma düşüncelerinin olma-
dığını söyleyen Demir, “Gaziantep her 
geçen gün büyüyen bir şehir. Kentin 
gelişimine paralel olarak yeni şubeler 
açma düşüncemiz var. Ancak öncelik-
li olarak mevcut şubelerimizi daha da 
iyi konuma getirme çabası içerisinde-
yiz. İlerleyen süreçlerde çocuklarımın 
da işe atılmasıyla kentin farklı nok-
talarına yeni şubeler açma  planımız 
var. Gaziantep dışı bir yatırımımız 
yok. Bulunduğumuz il, Doğu’nun Pa-
ris’i olarak adlandırılıyor. Şu andaki 
kapasitemiz ile Gaziantep’in talepleri-
ni karşılıyoruz” dedi.

YENİ YATIRIMLAR YOLDA

vatandaşlara sunmuş oldukları hiz-
metleri anlatan Demir, “vatandaşlara 
araç tamir bakımı, araç lastiği ve 
jant üzerine hizmetler sunuyoruz.  
Önümüzdeki süreçte araç kaplama ve 
modifiye dönüşüm yapma düşünce-
sindeyiz. Bölgemizde böyle bir ihtiyaç 
var, biz de bu ihtiyacı gidermeye yö-
nelik adımlar atmaya hazırlanıyoruz. 
Yatırım için hazırız ancak kalifiye ele-
man konusunda sorun yaşandığı için 
bekleme halindeyiz” diye konuştu.
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YENER OTOMOTİv’İN KURULUŞ HİKAYESİNİ ANLATTI
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de başlamış oldu. Yener Otomotiv olarak 27 yıl Lassa 
ve Bristone bayiliği yaptık. 2020 yılında ise Primemall 
AvM civarında yeni şubemizi açtık. Burada Bosch Car 
Servisi ile iş birliği yaparak hizmet vermeye başladık” 
şeklinde konuştu.

HER LASTİK İLE İŞBİRLİĞİ YAPTIK
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Yener Otomotiv Yöne-
tim Kurulu Başkanı ve 
Her Lastik Bayisi Ragıp 

Erdoğan Demir, Referans 
Ekonomi’nin konuğu oldu. 
1973 yılında başlayan Ye-
ner Otomotiv serüvenini ve 
Her Lastik ile olan işbirlik-
lerini anlatan Demir, müş-
terilerine A’dan Z’ye hizmet 
sunduklarını aktardı. 
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MÜŞTERİLER ARTIK DAHA BİLİNÇLİ

İnsanlar lastik seçimi konusunda daha seçici olduğunu 
söyleyen Demir, “İnsanlar, işletmemize gelmeden önce 
alacakları lastiğe karar veriyorlar. Araştırarak gelip, görerek 
alıyorlar. Her Lastiğe gelen vatandaşlar aradıkları tüm mar-
kaları buluyor, tercihlerine göre lastik veriyoruz. Her Lastiğe 
gelen müşterilerimiz portal üzerinden kampanyalı ürünleri 
inceliyor, indirimlerden faydalanabiliyorlar” şeklinde konuş-
tu.

AvANTAjLI İNDİRİMLER MÜŞTERİLERİ BEKLİYOR 

Her Lastikte ürün portföyünün geniş olduğunu aktaran De-
mir, “Belirli dönemlerde ürünlerimizde kampanyalar oluyor. 
Sezon öncesinde yazlık ve kışlık lastik ürünlerinde yüzde 
30’lara varan indirimler oluyor. Doğru zamanla ile müşteri-
lerimiz ciddi avantajlar sağlamış oluyor” diye konuştu.

BÖLGESEL PLANLAMA YAPILMALI

Sektörün sorunlarına da değinen Demir, “Sektörümüzün en 
ciddi sorunu kalifiye eleman sorunu oluyor. İkinci konu ise 
maliyetlerin yüksek olması oluyor. Profesyonel bir elemanın 
maaşı 50 bin TL bandında. İkinci konu ise rekabet nedeniyle 
kar marjları oldukça düşük. Belediyeler nezdinde daha önce 
de konuyu dile getirmiştik. Her yerde ve her talep edene iş 
yeri açma ruhsatı verilmemeli. Eğer bir planlama yapılırsa 
daha verimli olur. Bu bağlamda bölgesel anlamda planlama 
yapılması gerektiğini düşünüyorum” ifadelerini kullandı.

MALİYET ARTIŞLARI OLUMSUZ ETKİLEDİ

Fiyat artışlarına da değinen Demir, “Lastik ürününde kulla-
nılan bir çok ürün yurt dışından geliyor. Döviz kuru arttıkça 
ürün fiyatları ve maliyetler de artıyor. Maliyet artışları da 
piyasaya yansıyor” dedi.

GAZİANTEP’TE BİR İLK

Her Lastiği diğer firmalardan ayı-
ran farkları anlatan Demir, “Her 
Lastik olarak müşterilerimize 
geniş bir ürün gamı sunuyoruz. 
Aradıkları tüm lastikleri bura-
da bulabiliyorlar. Öte yandan 
avantajlı fiyatlar ve indirimlerden 
faydalanabiliyorlar. Kaliteli ve 
güler yüzlü hizmet sunuyoruz. En 
önemlisi ise Her Lastik ve Yener 
Otomotivden ürün alan tüm müş-
terilerimizin araçlarına ücretsiz 
checkup hizmeti sunuyoruz. Ta-
mamen ücretsiz bir şekilde aracı 
inceleyerek, rapor hazırlıyoruz. 
Müşterilerimiz hazırlanan bu 
rapor ile diledikleri her yerden 
eksiklerini tamamlayabilirler.  Bu 
uygulamamız Gaziantep’te bir ilk-
tir. Türkiye genelinde uygulayan 
firma sayısı ile bir elin parmak-
larını geçmez. A’dan Z’ye hizmet 
sunuyoruz” diyerek sözlerini 
noktaladı.
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HER ZAMAN 
BİR ADIM DAHA 

ÖTEYE…
Fermanoğlu İnşaat Yönetim Kurulu Başkanı Serkan Hazır ile 

Referans Ekonomi ekibi olarak sektörel hikayelerine ilişkin hoş bir 
sohbet gerçekleştirdik. İş ve özel hayatında hep bir adım ileri 

düşünerek hareket ettiğini söyleyen Serkan Hazır,  Fermanoğlu 
İnşaatın gelecek projelerine dair bilgiler de paylaştı. Gençlere 

öğüt vermeyi de ihmal etmeyen Hazır, “Başarı merdivenlerini 
sabırla birer birer çıkarak başarıyı yakalayabilirsiniz” dedi. 

Fermanoğlu İnşaat Yönetim Kurulu Başkanı Serkan HAZIR:

Fermanoğlu İnşaat
Yönetim Kurulu Başkanı 

Serkan HAzır

öz sermayesi ile 
inşaat alanında 
gaziantep’e 
önemli projeler 
kazandıran 
Fermanoğlu 
inşaat yönetim 
kurulu Başkanı 
serkan Hazır, 
dürüstlük ilkesi ile 
kentte kısa sürede 
Büyük güven inşa 
ettiklerini söyledi.
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Fermanoğlu 
inşaat 
olarak işin 
mutFağından 
geliyoruz. Bu 
da Fermanoğlu 
inşaatı 
diğer inşaat 
Firmalarından 
Bir adım öne 
taşıyor. 

“
Gaziantep’te inşaat 
sektörünün öncü 
firmalarından biri 

olan Fermanoğlu İn-
şaat, sağlam temellere 
dayanan geçmişi, birbi-
rinden özel projeleri ile 
sektörün parlayan yıldızı 
konumunda yer alıyor. 
Göktürk Fıstıklık Ka-
racaahmet ve Beykent 
Mahallesi başta olmak 
üzere pek çok nokta-
da inşaat faaliyetlerini 
sürdüren Fermanoğlu 
İnşaat, yeni projeleri ile 
sektöre yön veriyor.

Fermanoğlu İnşaat 
Yönetim Kurulu Başka-
nı Serkan Hazır, başa-
rı hikayesini Referans 
Ekonomi’ye anlattı. 
Küçük yaşlarda iş haya-

tına atıldığını kaydeden 
Hazır, işin mutfağından 
yetiştiğini söyledi. Hazır, 
“Gaziantep’te sektörün 
en iyisi olmayı hedefliyo-
ruz” sözleriyle geleceğe 
dair planlarını anlattı. 
 
SERKAN HAZIR KİMDİR? 
BİRAZ KENDİNİZDEN 
BAHSEDER MİSİNİZ?

1980 Yılında dünyaya 
geldim. Aslen Siirtliyim. 
İlköğrenimime Malaz-
girt’te başladım Dedemler 
Malazgirtin Büyük eşraf-
larındandı 1988 yılında 
ise Gaziantep’e taşındık. 
İlkokulun 3’üncü sınıfın-
dan itibaren kalan eğitim 
hayatımı Gaziantep’te 
tamamladım. Evli ve 3 
Çocuk babasıyım.

MÜŞTERİLERİMİZİN GÜvENİNİ 
BOŞA ÇIKARMADIK
FERMANOĞLU İNŞAAT 
NASIL KURULDU? KURULUŞ 
SÜRECİNDEN BAHSEDER 
MİSİNİZ?

2020 yılında inşaat serüve-
nine başladım. Fermanoğlu İn-
şaat olarak Dürüstlük ilkesiyle 
2 blok ve 36 daireden oluşan ilk 
projemizi tamamladık. Müşteri-
lerimiz yaptığımız işten o kadar 
memnun kaldılar ki teşekkür 
ettiler. Gayrimenkul sektörün-
de edindiğimiz tecrübeler, bu 
projeyi tamamlamamızda büyük 
avantaj sağladı. Müşterilerimizin 
güvenini de boşa çıkarmadan 
projemizi tamamladık. 5 bin 
metrekare inşaat alanı olan bu 
projemizin ardından bu kez 20 
bin metrekare inşaat alanı bulu-
nan ikinci projemizi inşa etmek 
için kolları sıvadık. Gaziantep 
Büyükşehir Stadyumunun 
hemen yakınında bulunan 66 
daire ve 16 dükkândan oluşan 
bu projemizi de tamamladık. 
 
ÇITAMIZI YÜKSEK 
TUTUYORUZ
İNŞAAT SEKTÖRÜ ZORLU BİR 
SEKTÖR vE GAZİANTEP’TE 
DE BİR ÇOK İNŞAAT FİRMASI 
BULUNUYOR.  SİZİ DİĞER 
FİRMALARDAN AYIRAN 
ÖZELLİK NEDİR, NEDEN 
TERCİH EDİLMELİ?

Fermanoğlu İnşaat olarak 
işin mutfağından geliyoruz. Bu 
da Fermanoğlu İnşaatı diğer 
inşaat firmalarından bir adım 
daha öne taşıyor. Çıtamızı her 
zaman yüksek tutuyoruz. Fir-
ma olarak kendi öz sermayemiz 
ile çalışıyoruz. Bir diğer öne çı-
kan özelliğimiz ise güvenilirliği-
miz. Fermanoğlu İnşaat olarak 
edindiğimiz Dürüstlük ilkesi, 
insanların bize olan güveni bizi 
bir adım daha ileriye taşıyor.

ŞARTNAMENİN DAHA ÜST 
ŞARTLARINDA YAŞAM ALANLARI 
İNŞA EDİYORUZ
MÜŞTERİ MEMNUNİYETİNİ 
SAĞLAMAK İÇİN İNŞA ETTİĞİNİZ 
YAPILARDA NELERE DİKKAT 
EDİYORSUNUZ?

Fermanoğlu İnşaat olarak inşa 
ettiğimiz yapıları, kendi yaşam ala-
nımızı inşa eder gibi özen gösteriyo-
ruz. En büyük artımız da bu bakış 
açımızdır.  İnşaat firmalarının teknik 
şartnamesi vardır, Fermanoğlu İnşaat 
olarak o teknik şartnamenin daha üst 
şartlarında yaşam alanları inşa ediyo-
ruz. Yaptığımız projelerde her geçen 
gün çıtamızı daha üst seviyelere 
çıkarmaya çalışıyoruz. Bu doğrultuda 
beklediğimiz sonucu da alıyoruz.

DÜRÜSTLÜK HER ZAMAN 
DÜSTURUM OLDU
İŞ HAYATINA NASIL 
BAŞLADINIZ? 
FERMANOĞLU İNŞAAT’IN 
KURULUŞ SÜRECİNE 
KADAR HANGİ İŞLERLE 
İŞTİGAL OLDUNUZ?

Çok küçük yaşlardan 
itibaren aileme destek ol-
mak adına çalışmaya başla-
dım. Çocukluk yıllarımdan 
bu yana farklı mesleklerle 
iştigal oldum. 2000’li yılla-
rın başlarında vatani göre-
vimi tamamladıktan sonra 
Gaziantep’e dönerek küçük 
bir iş yeri açıp iş hayatına 
geri döndüm. İş yerimi bü-
yüterek büyük bir alışveriş 
merkezine dönüştürdüm. 
2007 yılında bu sektörden 
tamamen ayrıldım. 2012 
yılında gayrimenkul alım 
satım işlerine başladım. 
Gayrimenkul işlerinde yap-
tığım ticarette müşterileri-
mizin ve Gaziantep halkının 
önemli güvenini kazandım. 
Her geçen gün bu alanda 
kendimi daha da geliştir-
dim. İş hayatım boyunca, 
dürüstlük her zaman düs-
turum oldu. 
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FERMANOĞLU İNŞAAT’TAN 
ŞEHİTKAMİL’DE KONUT ATILIMI
FERMANOĞLU İNŞAAT OLARAK 
PROjELERİNİZDEN BAHSEDER 
MİSİNİZ? 

Fermanoğlu İnşaat olarak Bey-
kent Bölgesi’nde 2 blok 36 dai-
reden oluşan projemizi ve Gök-
türk Mahallesi’nde bulunan 66 
daire ve 16 dükkandan oluşan 
projemizi tamamlayarak hak 
sahiplerine teslim ettik. Bunun 
akabinde ise yine Beykent Böl-
gesi’nde inşası süren 3 blok 63 
Adet daire projemizin yüzde 60’nı 
tamamlandık. 10 aylık gibi kısa 
bir süre içerisinde de bu proje-
mizi tamamlamayı hedefliyoruz. 
4 bloktan oluşan yeni bir inşaat 
projesine başlıyoruz. Karacaah-
met bölgemizde de bir bloktan 
oluşan ticari+konut projemiz bu-
lunmakta Hali hazırda şuan 350 
400 Adet konut yapmaktayız.

GAZİANTEP’TE EN İYİ OLMAYI 
HEDEFLİYORUZ
FERMANOĞLU İNŞAAT 
OLARAK HEDEFLERİNİZ 
NELERDİR, BAHSEDER 
MİSİNİZ?

Fermanoğlu inşaat 
olarak bizim hedefimiz 
Gaziantep’te en iyi olmak. 
İş hayatına Gaziantep’te 

atılmış bir isim olarak bu şehre 
benim bir minnet borcumuz var. 
Tüm projelerimizde önceliğimiz 
Gaziantep’tir. 

SERKAN HAZIR’IN 
HAYALİNDEKİ PROjE NEDİR? 

Henüz yaşım genç, yarının ne 
getireceğini bilmiyoruz. 
Fermanoğlu İnşaat olarak 

altından kalkamayacağımız 
proje yok. Önümüzdeki yıllarda 
daha büyük projelerle Gaziantep 
halkına hizmet etmeyi amaçlı-
yoruz.

ARTIK AKILLI DAİRELER İNŞA 
EDİLİYOR
İNŞAAT SEKTÖRÜNDE 
TEKNOLOjİNİN YERİ NEDİR? 
FERMANOĞLU İNŞAAT 
OLARAK PROjELERİNİZDE 
BU TEKNOLOjİLERE YER 
vERİYOR MUSUNUZ? 

Son yıllarda Akıllı Daire adı 
verilen yapılar ortaya çıktı. 

Gerek vRF sistemi, yani ısıtma 
ve soğutma sistemlerini bir tuş-
la devreye alınmasını sağlayan 
bir sistemler. Gelişen teknolo-
jide bunlar artık basit konular 
haline geldi. Bunun dışında pro-
jelerimizi sağlam temeller üze-
rinde nasıl inşa edebiliriz, statik 
boyutunda nasıl sağlam yapabi-
liriz bu tür konularda çalışmalar 
yapıyoruz. Yenilenebilir enerji 
sistemleri dünyanın bazı ülke-
lerinde oldukça yaygın. Ziyaret 
ettiğim Londra ve paris ve bazı 
ülkelerdede güneş paneli sis-
temlerinin cam balkonlara en-
tegre edildiğini ve bu yolla bina 
ve konutlara enerji sağlandığını 
şahit olmuştum. Gaziantep’te 
ne yazık ki inşaat sektöründe 
yenilenebilir enerjiden fayda-
lanma oranı çok düşük seviye-
de. Sektör olarak yenilenebilir 
enerjide kaynaklarından daha 
fazla faydalanmamız gerektiğini 
düşünüyorum.

6 şuBat sektörün 
dönüm noktası oldu

Gaziantep ve çevre 
illerindede büyük 

bir deprem yaşadık.  
6 şubat, depreminde 
Gerek vefat eden 
Gerek yaralanlara 
öncelikle allahtan 
rahmet ve ailelerine 
sabırlar diliyorum   
inşaat sektörü 
açısından büyük 
derslerin çıkarıldığı 
bir dönüm noktası 
oldu. depremin 
ardından daha 
dayanıklı daha 
sağlam konutların 
inşa edilmesinin ne 
kadar önemli olduğu 
bir kez daha Gördük 
biz fermanoğlu inşaat 
olarak  depreme 
dayanıklı sağlam 
yapılar inşa ediyoruz.

inşaat 
sektörü 

gaziantep’in 
lokomotiF 
sektörleri 
arasında. 

kentin pek çok 
noktasında 

yeni yeni 
yerleşim 
alanları 

imara 
açılıyor. Bu 

anlamda 
gaziantep’te 

inşaat 
alanında 
çok Fazla 

Fırsatlar var

TÜRKİYE’DE YAŞANAN 
EKONOMİK KRİZ, İNSANLARIN 
KONUT ALIM ALIŞKANLIKLARINI 
NASIL ETKİLEDİ, KONUT 
TALEPLERİNDE BİR DEĞİŞİM 
YAŞANDI MI?

Son dönemlerde 2,5+1 ve 
3,5+1 daireler ve villalar  inşa 
edilmeye başlandı. Gaziantep’te 
eskiden böyle konutlar bulunmu-
yordu. 2+1, 3+1 veya 4+1 konut 
vardı. Ekonomik sorunlar bu an-
lamda vatandaşımızın alım gücünü 
oldukça etkiledi. İlerleyen günlerde 
ülkemiz ekonomisinin iyileşmesini 
ve insanların alım gücünün artma-
sını umut ediyoruz.

İNŞAAT SEKTÖRÜNDE 
YAŞANAN SORUNLAR NELER? 
HANGİ KONULARDA ZORLUK 
YAŞIYORSUNUZ?

Geçmiş yıllarda Belediyelerde 
inşaat ruhsatı alma ile ilgili sü-
reçler çok uzun zaman alıyordu. 
Gaziantep İnşaat Müteahhitleri 
Derneği olarak Belediyelerle ya-
pılan toplantılar da bu sorunları 

da dile getirdik. Bunun ardından 
ruhsat alma süreçleri daha da 
kolaylaşmaya başladı. Örneğin Şa-
hinbey Belediyesi’nde tüm işlemler 
dijital ortamda alınmaya başlandı. 
Ruhsat süreçleri ile ilgili sorunla-
rın kısa süre içerisinde tamamen 
aşılacağını düşünüyorum.

DÜŞÜK KATLI BİNALAR vE YATAY 
MİMARİYE DOĞRU TALEP ARTTI
GAZİANTEP’TE SON 
DÖNEMLERDE vİLLA TARZI 
YAPILARIN SAYISININ ARTTIĞINI 
GÖRÜYORUZ. BUNUN NEDENİ 
NEDİR?

İnşaat sektörü Türkiye’nin ve 
Gaziantep’in lokomotif sektörü ha-
line gelmiş durumda. Artık konut, 
önemli bir yatırım aracı olarak gö-
rülüyor. Bu nedenle inşaat sektörü 
varlığını korumaya devam ede-
cektir. Gaziantep’te her ne kadar 
fiyat değişiklikleri görünse de arsa 
stoku yeterli olduğunu düşünüyo-
rum. Kentin pek çok noktasında 
yeni yeni yerleşim alanları imara 
açılıyor. Bu anlamda Gaziantep’te 
inşaat alanında çok fazla fırsat var. 
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rum. Kentin pek çok noktasında 
yeni yeni yerleşim alanları imara 
açılıyor. Bu anlamda Gaziantep’te 
inşaat alanında çok fazla fırsat var. 
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GAZİANTEP’TE YETERLİ 
ORANDA ARSA STOKU 
vAR MI? NASIL 
DEĞERLENDİRİYORSUNUZ?
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noktasında yeni yeni yerleşim 
alanları imara açılıyor. Bu 
anlamda Gaziantep’te inşaat 
alanında çok fazla fırsat var. 

GAZİANTEP’TE KONUT 
SORUNU vAR MI?

1988 yılında Gaziantep’e 
geldiğimiz zaman kentin nü-
fusu 480 bin civarındaydı. 

Bugün Gaziantep’in nüfusu 
3 milyona dayanmış. Gazian-
tep, bölge illerinden büyük bir 
göç alıyor. Bunda sanayi şehri 
olmanın büyük payı var. Bu 
göç da beraberinde barınma 
ihtiyacını getiriyor. Bu nedenle 
kentimizde konuta her zaman 
ihtiyaç duyuluyor.”Gaziantep, 
bölge illerinden büyük bir göç 
aldı. Bunda sanayi şehri olma-
nın büyük payı var. 

Ev SAHİBİ OLMAK İSTEYEN 
vATANDAŞLAR KONUT 
ALIRKEN NELERE DİKKAT 
ETMELİ? BİR KONUTUN 
DEPREME DAYANIKLI OLUP 
OLMADIĞI NASIL ANLAŞILIR?

Öncelikle, yapı güvenliği en 
kritik konudur. Almayı düşün-
düğünüz konutun zemin etüdü 
yapılmış mı, deprem yönetme-
liğine uygun inşa edilmiş mi 
ve kullanılan malzeme kalitesi 
yeterli mi? gibi soruların yanıt-
larını mutlaka araştırmalısınız. 
Yapı ruhsatı, iskan belgesi ve 
proje detaylarını inceleyerek, bi-
nanın teknik açıdan yeterliliğini 
doğrulamak büyük önem taşır.
Bunun yanı sıra, konutun bu-
lunduğu lokasyon hem yaşam 
kaliteniz hem de yatırım değeri 

açısından büyük fark yara-
tır. Ulaşım olanakları, sosyal 
alanlar, eğitim ve sağlık kurum-
larına yakınlık gibi faktörler, 
konutun değerini artıran un-
surlardır. Sadece bugünü değil, 
gelecekteki ihtiyaçlarınızı da 
düşünerek bir seçim yapmalı-
sınız.

Ayrıca Gaziantep’te deprem 
öncesi ve deprem sonrası inşa 
edilen yapılar var. Almaya karar 
verdiğiniz konutları deprem ön-
cesinde inşa edilmişse, Çevre, 
Şehircilik ve İklim Değişikliği 
İl Müdürlüğü kanalıyla sorgu-
layarak hasar durumu öğren-
melisiniz. Deprem sonrası inşa 
edilen konutlarda ise yapı dene-
tim sistemleri sıkı bir şekilde 
çalışıyor. 

İTHAL İŞÇİ ALIMLARI 
OLABİLİR
İNŞAAT SEKTÖRÜNDE 
KALİFİYE ELEMAN 
SORUNU vAR MI? 
SURİYELİ MÜLTECİLERİN 
DÖNÜŞÜ GAZİANTEP’TEKİ 
İNŞAAT SEKTÖRÜNÜ 
NASIL ETKİLEYECEK?

Suriyeli Mülteciler 
kentimizdeki iş gücünü 
oldukça hafifletiyordu. 
Özellikle inşaat sektörün-
de işçi bulma yönünden 
sorun yaşamamızın önüne 
geçiyordu. İlerleyen yıllar-
da farklı ülkelerden insan-
ların çalışmak için ülkemi-
ze ve şehrimize geleceğini 
düşünüyorum. Yani ithal 
işçi alımlarının kaçınılmaz 
gibi görünüyor.

GAZİANTEP’TE ÇOK 
SAYIDA MÜTEAHHİT 
FİRMA vAR. FİRMA 
SAYISININ FAZLA OLMASI 
İNŞAAT SEKTÖRÜ 
AÇISINDA BİR AvANTAj MI 
YOKSA DEZAvANTAj MI?

TBMM tarafından geti-
rilmiş olan yeni bir kanun 
var. Bu düzenlemeler ile  
inşaat sektörü herkesin 
müteahhit olamayacağı bir 
sektör haline geldi. Sek-
törümüze H gurubunda 
başlayarak A Grubuna 
kadar sınıflandırmalar var. 
H Gurubunda yer alan bir 
firma ancak A2 bir konut 
yapabilir. En üst basamak 
olan A Grubuna yükseldiği 
zaman bir firma, istediği 
ölçekte inşaat yapabilir. A 
Gurubunda bulunan firma 
sayısının Gaziantep’te 4 ya 
da 5 tane olduğunu düşü-
nüyorum. Bu sınıflandır-
ma ile bu artışın kısıtlan-
ması öngörülüyor.

“sektörümüzün kent 
ekonomisine yüzde 
40 oranında katkı 
sağlayor, ancak 
son dönemlerde 

yüksek kredi Faizleri 
sektörü olumsuz 

etkiledi. ”

SEKTÖRÜMÜZÜN KENT 
EKONOMİSİNE YÜZDE 40 
ORANINDA KATKISI vAR
İNŞAAT SEKTÖRÜNÜN 
GAZİANTEP EKONOMİSİNE 
KATKISI NEDİR? 

İnşaat sektörünün Gazian-
tep’in lokomotif sektörleri arasında 
yer alıyor. Sektör binlerce insana 
istihdam sağlarken, kent ekono-
misini de olumlu yönde etkiliyor. 
Sektörümüzün kent ekonomisine 
yüzde 50 oranında katkı sağladığı-
nı rahatlıkla söyleyebilirim. Ancak 
son dönemlerde yüksek kredi faiz-
leri sektörümüzü olumsuz etkiledi. 
İnsanlar yüksek faizler nedeniyle 
kredi kullanamıyor. Bu da konu-
ta olan talebin düşmesine neden 
oluyor. Düşük faizli kredi kulla-
nım dönemlerinde kimi müteahhit 
firmalar tarafından uygulanan fa-
hiş fiyat artışları inşaat sektörünü 
olumsuz etkiledi. İnsanların konut 
talebi bu nedenle yaklaşık yüzde 
50 oranında düştü.
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İNŞAAT SEKTÖRÜNÜN GELECEĞİNİ 
NASIL GÖRÜYORSUNUZ?

Önümüzdeki yıllarda inşaat sek-
töründe teknolojinin daha fazla yer 
alacağını düşünüyorum. Peyzaj düzen-
lemelerinden tutun da güneş panel-
lerine kadar pek çok değişim inşaat 
sektörünün kapısında. 

GAZİANTEP’TE İNŞAAT SEKTÖRÜNE 
ATILMAK İSTEYEN GENÇ 
GİRİŞİMCİLERE TAvSİYELERİNİZ vAR 
MI? NELER ÖNERİRSİNİZ?

İş hayatına atılacak yeni girişim-
cilere yalnızca çok çalışmalarını öneri-
yorum. Kolay yoldan para kazanmak 
yerine emek vererek, merdivenleri birer 
birer çıkarak başarılı olmalılardır. 
Gayretli olmaları ve pes etmemeleri 
gerekiyor. Mutlu oldukları ve sevdikleri 
işi yapsınlar. Çünkü mutsuz oldukları 
bir işte başarılı olamazlar. Ne iş yapar-
sanız yapın işinizi dürüstçe yapın. 

İŞ DÜNYASINDA OLDUĞU 
KADAR SOSYAL SORUMLULUK 
PROjELERİNDE DE YER ALIYORUZ
FERMANOĞLU İNŞAAT SOSYAL 
ALANDA SORUMLULUK 
PROjELERİNE İMZA ATIYOR MU?

Fermanoğlu İnşaat olarak Gazi-
antep Futbol Kulübü’nün sponsor 

firmaları arasında yer alıyoruz. Yine 
MÜSİAD Gaziantep Şubesi sponso-
ru’yuz. Yine Gaziantepte 6317 Şehitler 
masterlar spor klübü sponsoru’yuz 
Fermanoğlu İnşaat olarak iş dünya-
sında olduğu kadar sosyal sorumlu-
luk projelerinde de var olmaya devam 
ediyor ve edeceğiz.

Dünyanın birçok ülkesini dolaştım, 
her ülkede yeni fikirler sahip edindim. 
Bu ülkelerde görmüş olduğum yenilik-
ler, projeler bize ilham kaynağı oldu. 
vizyonumuz geliştirecek yeni fikirler 
edinmeye gayret ediyorum. Sektörü-
müze katkı sağlayacak tüm fikir ve 
yeniliklere açığım. Bu doğrultuda he-
deflerimize emin adımlarla ilerliyoruz.
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Avrasya’nın en büyük ve en prestijli güneş enerjisi fuarı olan Solarex İstanbul, 17. kez İstanbul 
Fuar Merkezi’nde düzenlendi. Bu yıl da 200’ün üzerinde uluslararası firma ve 500’den fazla mar-
kanın katılımıyla gerçekleşen fuar, yenilenebilir enerji sektörünün kalbinin attığı adres oldu. 

Fuarın dikkat çeken katı-
lımcılarından biri de, Türki-
ye’nin enerji alanında öncü 

firmalarından GAP Grup oldu. 
Güneş enerjisi, enerji depolama 
ve mühendislik çözümleriyle 
sektörde güçlü bir yer edinen 
GAP Grup, fuarda sergilediği 
ileri teknoloji ürünleri ve çevreci 
vizyonuyla büyük ilgi gördü.

GÜNEŞ ENERjİSİ SADECE BU-
GÜNÜN DEĞİL, YARININ DA” 
KAYNAĞI

GAP Grup Yönetim Kurulu 
Başkanı Zeki Ormanlı, firma-
nın faaliyet alanlarını, sek-
töre getirdikleri yenilikleri ve 
gelecek vizyonlarını paylaştı. 
Ormanlı, “Güneş enerjisi sa-
dece bugünün değil, yarının 
da en büyük enerji kaynağı. 
GAP Grup olarak yatırımları-
mızı bu doğrultuda sürdürü-
yoruz. Hem yurt içinde hem 
yurt dışında yeni projelerle 
büyümeye devam edeceğiz” 
dedi.

GAP Grup’un standı, fuar boyunca 
yerli ve yabancı ziyaretçilerin yoğun 
ilgisiyle karşılaştı. Gelişmiş teknolo-
jik altyapısıyla dikkat çeken ürün-
lerini sergileyen firma, yatırımcılar, 
sektör profesyonelleri ve akademis-
yenlerden oluşan geniş bir kitleyle 
birebir temas kurma fırsatı buldu. 

FUAR PEK ÇOK İŞ BİRLİĞİ vE YENİ 
PROjE İÇİN KAPI ARALADI

Ziyaretçiler, GAP Grup’un projeleri-
ni ve sürdürülebilirlik odaklı çö-
zümlerini yakından inceleme şansı 
yakalarken, firma temsilcileri de 
sektörel gelişmeler hakkında bilgi 
alışverişinde bulundu.

Solarex İstanbul 2025, küresel 
enerji dönüşümünün merkezinde 
yer alan şirketler için stratejik bir 
vitrin niteliği taşırken, GAP Grup da 
bu platformda güçlü duruşunu ve 
büyüme potansiyelini bir kez daha 
ortaya koydu. Şirketin yenilikçi yak-
laşımı ve çevre dostu enerji çözüm-
leri, fuar süresince pek çok iş birliği 
ve yeni proje için kapı araladı.

GAP GRUP MÜŞTERİLERİNE 
ENTEGRE ÇÖZÜMLER SUNUYOR 

2006 yılından bu yana faaliyet 
gösteren GAP Grup; enerji, inşaat, 
mühendislik ve proje geliştirme 
alanlarında hizmet veriyor. Özel-
likle son yıllarda güneş enerjisi 
santralleri (GES) kurulumlarıyla 
öne çıkan şirket, yüksek kalite-
li paneller, inverter çözümleri ve 
enerji izleme sistemleriyle müşteri-
lerine entegre çözümler sunuyor.

Firmanın resmi web sitesi www.
gapgrup.com, hayata geçirilen pro-
jeler ve sürdürülebilirlik vizyonu 
hakkında detaylı bilgiler sunuyor. 
GAP Grup, deneyimli mühendis 
kadrosu ve güçlü iş ortaklıklarıyla, 
Türkiye’nin enerji dönüşümünde 
öncü rol oynamaya devam ediyor.

Yenilenebilir enerji 
sektörünün kalbi 
Solarex İstanbul’da attı

güneş enerjisi 
taşıyıcı 

sistemlerinin 
öncü 

markalarından 
gap solar, 

solarex istanBul 
2025’te Büyük ilgi 

gördü
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Firmanın resmi web sitesi www.
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jeler ve sürdürülebilirlik vizyonu 
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KGF’nin yeniden yapılandırılarak devreye alınması, 
özellikle KOBİ’ler için can suyu olabilir. Gaziantep 
gibi üretim üssü bir şehirde, zamanında ve doğru 
kurgulanmış destek mekanizmaları ekonomiyi 
harekete geçirir.

Biz GTO olarak üzerimize düşeni yapmaya 
ve üyemizin sesi olmaya devam edeceğiz. Bu 
doğrultuda, geçtiğimiz günlerde Teknoloji 
Bakan Yardımcısının katılımıyla şehrimizde 
gerçekleşen “Sanayici İstişare Toplantısı”nda 
reel sektörümüzün öncelikli sorunlarını ve çözüm 
önerilerini dile getirdik.

Dile getirdiğimiz bazı başlıklar şunlardı:
•KOBİ Tanımının Güncellenmesi gerektiğini ifade 
ettik. Mevcut tanım, yüksek enflasyon karşısında 
işlevini yitirmiştir. Tanımın enflasyona endeksli, 
dinamik bir yapıya kavuşturulması gerekiyor.

• Kredi Büyüme Sınırında deprem bölgesi için daha 
önce uygulanan esnekliğin yeniden sağlanması 
gerektiğini belirttik.

• Toplantıda dikkat çektiğimiz bir diğer başlık, 
sosyal yardımların iş gücü arzı üzerindeki etkisiydi.
Elbette ihtiyaç sahiplerine destek olmak devletin 
görevidir. Ancak bu sistem, bireyleri üretimden 
uzaklaştıran değil; üretime yönlendiren bir yapıya 
sahip olmalıdır.

• Kur politikalarının ihracat üzerindeki etkisini 
vurguladık. Düşük kur seviyesi ihracatçıyı zorluyor, 
yatırımı yurtdışına yönlendiriyor. Rekabetçi ve 
öngörülebilir bir kur politikası elzemdir.

• Ticaret savaşları bağlamında, özellikle gıda, 
ayakkabı ve tekstil gibi sektörlerde Gaziantep’in 
yüksek ihracat potansiyelinin değerlendirilmesi 
gerektiğini ve bu ürünlerin ihracatını kolaylaştırıcı 
adımlar atılması gerektiğini ifade ettik.

Dünyada ekonomik ve siyasal anlamda büyük kırılmalar 
yaşandığını söylemek yanlış olmaz. 

Mesela dünya, Suriye’ye yönelik yaptırımları kaldırıyor. 
Çünkü bu karar sadece siyasi bir tercih değil, ekonomik bir 
zorunluluk. AB Dışişleri Temsilcisi Kaja Kallas, “Suriye’ye 
şans vermezsek Afganistan gibi bir durum yaşarız” diyerek 
aslında bu zorunluluğu çok net ifade etti. Yaptırımların 
kaldırılması ülkemiz ve şehrimiz için de yeni bir dönem demek.

Yıllardır beklediğimiz ticaret kapıları aralanıyor.
Sınır ötesi yeniden yapılanma başlıyor.

Peki, biz hazır mıyız?
Sadece iş insanı olarak değil — şehir olarak, strateji olarak, 
lojistik olarak?

Bu süreci doğru yöneten şehirler kazanacak.
İhracatçımızın önünün açılması, yatırımcının daha cesur 
kararlar alabilmesi ancak ve ancak süreci doğru okuyup doğru 
adımlar atmakla mümkün. Buradaki kritik bir diğer nokta da 
içerideki gelişmeler elbette…

Enflasyon, finansmana erişim… Her biri bizim ticari 
kararlarımızı alırken oldukça önemli etmenler.
Biliyorsunuz, Merkez Bankası 17 Nisan’da politika faizini 
%46’ya yükseltti. Bu artış, enflasyonla mücadelede kararlılığın 
bir göstergesi. Ama aynı zamanda üreticiyi zorlayan bir baskı 
unsuruna da dönüşüyor.

Nisan enflasyonu %3, yıllık TÜFE %37,86.
Artış hızı yavaşladı ama seviyeler hâlâ yüksek.
TCMB 2025 beklentisini %24, 2026 beklentisini %12 olarak sabit 
tuttu.

Bu tablo bize şunu söylüyor:
Enflasyonla mücadele uzun soluklu olacak.
Ve bu süreçte iş dünyasının desteğe ihtiyaç var.
Bu noktada; Sayın Cumhurbaşkanının KGF’ye dair 
“tulumbaya su dökmek gerek” açıklaması önemli bir 
sinyaldir.

Sınır ötesindeki 
yapılanmaya
ne kadar hazırız?

GAZİANTEP TİCArET ODASI YöNETİm Kurulu BAşKANI TUNCAY YILDIRIM
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Dile getirdiğimiz bazı başlıklar şunlardı:
•KOBİ Tanımının Güncellenmesi gerektiğini ifade 
ettik. Mevcut tanım, yüksek enflasyon karşısında 
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gerektiğini belirttik.

• Toplantıda dikkat çektiğimiz bir diğer başlık, 
sosyal yardımların iş gücü arzı üzerindeki etkisiydi.
Elbette ihtiyaç sahiplerine destek olmak devletin 
görevidir. Ancak bu sistem, bireyleri üretimden 
uzaklaştıran değil; üretime yönlendiren bir yapıya 
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Yıllardır beklediğimiz ticaret kapıları aralanıyor.
Sınır ötesi yeniden yapılanma başlıyor.

Peki, biz hazır mıyız?
Sadece iş insanı olarak değil — şehir olarak, strateji olarak, 
lojistik olarak?

Bu süreci doğru yöneten şehirler kazanacak.
İhracatçımızın önünün açılması, yatırımcının daha cesur 
kararlar alabilmesi ancak ve ancak süreci doğru okuyup doğru 
adımlar atmakla mümkün. Buradaki kritik bir diğer nokta da 
içerideki gelişmeler elbette…

Enflasyon, finansmana erişim… Her biri bizim ticari 
kararlarımızı alırken oldukça önemli etmenler.
Biliyorsunuz, Merkez Bankası 17 Nisan’da politika faizini 
%46’ya yükseltti. Bu artış, enflasyonla mücadelede kararlılığın 
bir göstergesi. Ama aynı zamanda üreticiyi zorlayan bir baskı 
unsuruna da dönüşüyor.

Nisan enflasyonu %3, yıllık TÜFE %37,86.
Artış hızı yavaşladı ama seviyeler hâlâ yüksek.
TCMB 2025 beklentisini %24, 2026 beklentisini %12 olarak sabit 
tuttu.
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Ve bu süreçte iş dünyasının desteğe ihtiyaç var.
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AS İnşaat Yönetim Kurulu Başkanı 
Mehmet Fatih Aslan, Referans Eko-
nomi’ye konuk oldu. İş hayatı, AS 
İnşaatın faaliyetleri, geleceğe dair pro-
jeler başta olmak üzere birçok konuda 
keyifli bir sohbet gerçekleştirdiğimiz 
Mehmet Fatih Aslan, hedeflerini de an-
lattı. Aslan, “Her projeye verilmiş bir 
söz olarak bakıyoruz” sözleriyle AS 
İnşaatın vizyonunu da ortaya koydu.

MEHMET FATİH ASLAN KİMDİR? 
KISACA KENDİNİZİ TANITIR 
MISINIZ?

İlk ve orta öğrenimimi Gazi-
antep’te tamamladıktan sonra, 
üniversite eğitimimi Girne Amerikan 
Üniversitesi’nde Siyaset Bilimi ve 
Kamu Yönetimi bölümünde fakülte 
birincisi olarak tamamladım. Ar-
dından Gaziantep Hasan Kalyoncu 
Üniversitesi’nde Siyaset Bilimi ve 
Uluslararası İlişkiler bölümünde 
Yüksek Lisansımı yaptım ve şu anda 
aynı alanda Doktora çalışmalarına 
devam ediyorum. Akademik kari-
yerimin yanı sıra, üniversitelerde 
öğretim görevlisi olarak görev aldım 
ve Belediye başkan danışmanlığının 
yanı sıra çeşitli sivil toplum kuru-
luşlarında il başkanlığı yaptım. Bu 
deneyimlerim bana sadece akade-
mik değil, toplumsal sorumluluk 
anlamında da geniş bir perspektif 
kazandırdı. İş hayatına 15 yıl önce 
ticaretle başladım ve son 10 yıldır 
inşaat sektöründe faaliyet gösteri-
yorum. 

İYİ BİR YAPI SORUMLULUKLA İNŞA 
EDİLİR
AS İNŞAAT MACERASI NASIL 
BAŞLADI? AS İNŞAAT’I 

TANIYABİLİR MİYİZ?

AS İnşaat’ın temelleri sadece bina 
inşa etme hayaliyle değil, bir güven 
inşa etme amacıyla atıldı. Yaklaşık 
10 yıl önce, Gaziantep’te hızla büyü-
yen yapı ihtiyacını fark ettik. Ancak 
bu ihtiyaca klasik projelerle değil, 
sağlam, kaliteli ve insan odaklı bir 
yaklaşımla cevap vermek istedik.

KALİTE VE GÜVEN 
İNŞA EDEN
BİR MARKAYIZ

AS İnşaat Yönetim Kurulu Başkanı  Mehmet Fatih Aslan: 

Gaziantep’te 
yükselen binalar 
değil, güvenle 
temellenen 
bir hikâye… 
Akademiden 
iş dünyasına, 
sağlam vizyonu 
ve ilkeleriyle öne 
çıkan AS İnşaat 
Yönetim Kurulu 
Başkanı Mehmet 
Fatih Aslan, As 
İnşaat’ın başarı 
yolculuğunu 
ve sektöre dair 
öngörülerini 
referans 
Ekonomi’ye 
anlattı.

İlk projelerimizde edindiğimiz 
deneyimler bize şunu net bir şe-
kilde gösterdi: İyi bir yapı sadece 
betonla değil; dürüstlük, emek ve 
sorumlulukla inşa edilir. Biz bu 
anlayışla yola çıktık. Her teslim 
ettiğimiz daire, yalnızca bir yapı 
değil; bir ailenin umudu, bir 
hayatın başlangıcı oldu. Konut 
projeleriyle başladık, ardından 
ticari alanlara yöneldik. 

HER PROjEYE vERİLMİŞ BİR 
SÖZ OLARAK BAKIYORUZ
AS İNŞAAT’IN KURULUŞ 
SÜRECİNDEN BAHSEDER 
MİSİNİZ?

AS İnşaat’ı kuran kişi, değerli 
babamdır. Onun bu sektöre ve in-
sanlara duyduğu saygı ve nezaket 
bana her zaman ilham kaynağı 
oldu. Ben de bu sağlam temellerin 
üzerine kendi vizyonumu katarak 
AS İnşaat’ı bugünkü seviyesinin 
de üzerine taşımayı hedefledim.

Bugün geldiğimiz noktada AS İn-
şaat, güvenli, kaliteli ve sürdürü-
lebilir projeler üreten bir firma ha-
line geldi. Biz her projeye sadece 
bir bina olarak değil, verilmiş bir 
söz olarak bakıyoruz. ve bu sözü, 

her gün daha büyük bir titizlikle 
yerine getirmek için çalışıyoruz.

vATANDAŞIN İHTİYACINA 
UYGUN SEÇENEKLER 
SUNUYORUZ
AS İNŞAATI DİĞER İNŞAAT 
ŞİRKETLERİNDEN AYIRAN 
ÖZELLİKLER NELERDİR? 
İNSANLAR NEDEN AS İNŞAATI 
TERCİH ETMELİ?

AS İnşaat’ı diğer inşaat şirketle-
rinden ayıran birkaç önemli özel-
lik var. Öncelikle, müşteri mem-
nuniyetine ve kaliteye verdiğimiz 
önem. Deprem sonrası insanların 
güvenli ve dayanıklı yapılara 
olan ihtiyacı bizim projelerimizin 
temel taşını oluşturuyor. Ayrıca, 
Gaziantep’in farklı bölgelerinde 
gerçekleştirdiğimiz projelerle, çe-
şitli müşteri ihtiyaçlarına uygun 
seçenekler sunuyoruz. Müşte-
rilerimiz, güvenilirliğimiz, kalite 
standartlarımız ve müşteri odaklı 
hizmet anlayışımız nedeniyle AS 
İnşaat’ı tercih ediyor.

BÖLGESEL ÖLÇEKTE 
TANINAN BİR MARKA OLMAYI 
HEDEFLİYORUZ
AS İNŞAAT’IN GELECEKTEKİ 
HEDEFLERİ vE vİZYONU 
NEDİR?

AS İnşaat olarak, gelecekte de 
güvenli, kaliteli ve sürdürülebilir 
projeler üretmeye devam edece-
ğiz. Hedefimiz, sadece şehrimiz 
Gaziantep’te değil, bölgesel 
ölçekte de tanınan, güvenilen 
bir marka olmak. Bu anlamda 
kentsel dönüşüm projelerine ve 
çevre dostu inşaat teknolojilerine 
yatırım yaparak, hem sektördeki 
yenilikleri takip edeceğiz hem de 
topluma katkı sağlayacak projeler 
geliştireceğiz. Ayrıca, müşteri 
memnuniyetini her zaman ön 
planda tutarak, insanların rahat 
ve güvenli bir yaşam alanına sa-
hip olmalarını sağlamayı 
amaçlıyoruz.
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öğretim görevlisi olarak görev aldım 
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iş dünyasına, 
sağlam vizyonu 
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 DOĞRU YER, DOĞRU PROjE 
ANLAYIŞIYLA HAREKET 
EDİYORUZ
AS İNŞAAT OLARAK GELECEĞE 
NASIL HAZIRLANIYORUZ?

İnşaat sektörü dönüşüyor; 
biz de bu değişime öncülük 
etmek için çalışıyoruz. Güvenli 
ve sağlam yapılar üretiyoruz. 
Deprem gerçeğini göz ardı etme-
yen, yönetmeliklere tam uyumlu 
projelerle halkımızın can güvenli-
ğini her şeyin önünde tutuyoruz. 
Kentsel dönüşümde aktif rol 
alıyoruz. Eski ve riskli yapıların 

dönüşümünü sadece bir iş değil, 
bir sorumluluk olarak görüyo-
ruz. Daha güvenli, daha modern 
yaşam alanları inşa ediyoruz. 
Doğru yer, doğru proje anlayışıy-
la hareket ediyoruz. Gaziantep 
gibi arsa maliyetlerinin yüksek 
olduğu bir şehirde, her projeyi 
titizlikle analiz ediyor; lokasyo-
nu, altyapıyı ve talep dengesini 
gözeterek yatırım değeri yüksek 
projeler geliştiriyoruz. Kalite ve 
güven temelli çalışıyoruz. Bugün 
bir ev satmak değil, bir ömür 
sürecek memnuniyet oluşturmak 
için çalışıyoruz. Malzeme kalite-
sinden teslim süresine kadar her 
aşamada şeffaflık ve dürüstlük 
ilkemizdir. Geleceğin teknolojisi-
ni bugünden uyguluyoruz. 

KALİTE vE MÜŞTERİ 
MEMNUNİYETİNDEN ÖDÜN 
vERMİYORUZ
İNŞAAT MALİYETLERİNDEKİ 
ARTIŞLAR SİZİ NASIL ETKİLEDİ?

İnşaat malzemelerindeki ar-
tışlar, projelerimizin maliyetlerini 
doğrudan etkiledi. Bu artışlar, 
özellikle büyük projelerde bütçe-
lerin aşılmasına neden olabiliyor. 
Maliyet artışlarını minimize 
etmek için daha verimli malzeme 
kullanımı ve tedarik zinciri yö-
netimi gibi stratejiler geliştirdik. 
Ayrıca, maliyet artışlarını müş-
terilerimize yansıtmak yerine, 
maliyetleri optimize ederek kalite 
ve müşteri memnuniyetinden 
ödün vermemeye çalıştık. İnşaat 
sektöründe kalifiye eleman 
açığı önemli bir sorun. Özellikle 
uzmanlaşmış iş gücüne ihtiyaç 
duyulan alanlarda, nitelikli 
personel bulmakta zorluk yaşa-
nabiliyor. Bu durum, projelerin 
zamanında tamamlanmasını ve 
kalite standartlarının korunma-
sını zorlaştırabiliyor. Bu nedenle, 
sektördeki eğitim ve mesleki 
yeterlilik programlarının gelişti-
rilmesi ve bu alanda yatırımların 
artırılması önemli.

kaliFiye eleman 
sorununu çözmek 

için sektördeki eğitim 
ve mesleki yeterlilik 

programlarının 
geliştirilmesi ve Bu 

alanda yatırımların 
artırılması
gerekiyor

“HER YERDE PROjE” DEĞİL, 
“DOĞRU YERDE,
DOĞRU PROjE”
İNŞAAT SEKTÖRÜNÜN 
GELECEĞİNİ NASIL 
GÖRÜYORSUNUZ?

İnşaat sektörünün geleceği 
hem Türkiye genelinde hem de 
Gaziantep özelinde fırsatlar ve 
zorlukları aynı anda barındırı-
yor. Deprem gerçeği ile güvenli 
yapılara yönelim artacak. Kentsel 
dönüşüm hızlanacak. Arsa ve 
maliyet sorunları sektörü şekil-
lendirecek. Akıllı ve yeşil binalar 
ön plana çıkacak.  Sektörde kali-
tenin ve güvenin önemi artacak.

ARSA MALİYETLERİNİN YÜKSEK 
OLMASI, SEKTÖRÜ NASIL 
ETKİLİYOR?

Arsa maliyetlerinin yüksekliği 
inşaat sektörünü birçok açıdan 
etkiliyor, özellikle de Gaziantep gibi 
arsanın pahalı olduğu şehirlerde 
bu etkiler daha belirgin hale 
geliyor; konut fiyatlarını artırıyor. 
Kar marjlarını düşürüyor. Proje 
geliştirmeyi yavaşlatıyor. Kentsel 
dönüşümü zorlaştırıyor. Yeni 
konut üretimi azaldığında ve talep 
sabit kaldığında, kira fiyatları da 
yükselme eğilimine giriyor, bu 
da şehirde yaşam maliyetlerini 
artırıyor. Sonuç olarak; arsa 
maliyetleri sektörün hızını kesen en 
temel sorunlardan biri haline geldi.

GELECEK PROjELERİMİZDE YENİ 
GELİŞEN BÖLGELERİ TERCİH 
EDECEĞİZ
HANGİ BÖLGELERDE İNŞAAT 
FAALİYETLERİ YAPMAYI 
PLANLIYORSUNUZ?

İnşaat faaliyetlerimizi plan-
larken şehir merkezine yakın, 
yeni gelişen bölgeleri tercih etmeyi 
düşünüyoruz. Bu bölgelerde, ko-
nut ihtiyacının arttığını ve talebin 
yüksek olduğunu gözlemliyoruz. 
Ayrıca, şehir merkezine olan ya-
kınlık, yaşam kolaylığı ve ulaşım 
açısından büyük avantaj sağlıyor. 
Bu nedenle, bu bölgelerde kaliteli 
ve modern konut projeleri geliştir-
meyi hedefliyoruz. Bu bölgeler, hem 
yatırım değeri açısından hem de 
yaşam kalitesi bakımından önemli 
fırsatlar sunuyor.

“DEPREME DAYANIKLI, 
KALİTELİ vE 
SÜRDÜRÜLEBİLİR PROjELER”
KONUT ALIRKEN NELERE 
DİKKAT ETMELİYİZ? 

Konut sadece dört duvar değil, 
aynı zamanda geleceğinizin 
teminatıdır, alırken göz ardı 
etmemeniz gereken 7 önemli 
madde vardır;

1. Deprem Güvenliği – Bina, 
yeni deprem yönetmeliğine 
uygun mu?
2. Ruhsat & İskân – Yapının 
tüm yasal belgeleri tam mı?
3. Güvenilir Müteahhit – Firma-
nın geçmiş projeleri sağlam mı?
4. Kat Mülkiyeti Tapusu – Tapu-
nuz arsa değil, daireye ait olsun.
5. Konum & Altyapı – Ulaşım, 
okul, sağlık gibi temel ihtiyaçlar 
yakın mı?
6. Aidat ve Site Yönetimi – Aylık 
giderler bütçenizi zorluyor mu?
7. İç Mekan Kalitesi – Kullanılan 
malzeme ve işçilik sizi tatmin 
ediyor mu?
Doğru soruları sorun, doğru evi 
alın.
AS İnşaat olarak biz, güvenli ve 
sağlam yapılarla sizi hayaliniz-
deki yuvaya kavuşturuyoruz.

arsa 
maliyetleri 

sektörün Hızını 
kesen en temel 
sorunlardan 

Biri Haline 
gelmiş 

durumda
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İHRACAT LİDERLİĞİ VE 
SANAYİ KAPASİTESİYLE 
GAZİANTEP ZİRVEDE

Ekonomi ve 
Kalkınma 

Araştırmaları 
Merkezi 

tarafından 
yayımlanan son 

rapora göre, 
Türkiye’nin en 

hızlı büyüyen 
şehirleri belli 

oldu. Türkiye’de 
uygulanan 

ekonomi 
politikalarındaki 

değişiklik, 
gelişmekte olan 

illerin sıralamasın 
da önemli bir 

dönüşüme yol açtı.

T urizm ve sanayi gibi 
alanlar, çok sayıda ilin ön 
plana çıkmasına neden 

olsa da, son yıllarda uygulanan 
politikalar ile Güneydoğu Anado-
lu Bölgesi’nde yer alan iller, Tür-
kiye’nin en hızlı gelişen şehirleri 
listesine girmeye başladı. Eko-
nomi ve Kalkınma Araştırmaları 
Merkezi tarafından paylaşılan 
raporda, Türkiye’nin son dönem-
de en hızlı büyüyen şehirlerine 
yer verildi. İllerin sıralamasında 
nüfus artışı, yaşam kalitesi ve 
altyapı projeleri gibi farklı kriter-
lere yer verildi. Gaziantep listede 
İhracat liderliği ve sanayi kapasi-
tesiyle zirvede yer aldı.

Gaziantep’in liderliği, sanayi üre-
timindeki dinamizmi, ihracattaki 
istikrarı ve altyapı projelerinde-
ki başarılarıyla destekleniyor. 
Kentin turizm, tarım ve kentsel 
dönüşüm alanlarındaki atılımları 
da bu yükselişi pekiştiriyor. Ra-
pora göre, Gaziantep’in başarısı, 
vizyoner politikalar ve güçlü bir 
üretim kültürüyle şekilleniyor. 

TÜRKİYE’NİN HIZLI GELİŞEN 
ŞEHİRLERİ

Raporda, nüfus artışı, sanayi 
yatırımları, istihdam oranla-
rı, altyapı projeleri ve yaşam 
kalitesi gibi unsurlar dikkate 
alınarak belirlenen sıralamada, 
Gaziantep’i Şanlıurfa, Kayseri, 
Kocaeli ve Mersin gibi iller takip 
etti. Güneydoğu’dan Şanlıurfa 
ve Diyarbakır gibi şehirlerin de 
listeye girmesi, bölgenin kalkın-
ma ivmesini gözler önüne serdi.
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Gelenekten Geleceğe:
Türk Mutfağı 
Haftasında 
Gaziantep’in
Yükselen Değeri

Gaziantep mutfağı da bu haftada 
öne çıkan tematik alanlardan biri 
olarak, Türk mutfağının dünyaya 
açılan lezzet kapılarından biri 
olmayı sürdürmektedir. Önemli bir 
gastronomi kenti olan Gaziantep 
UNESCO tarafından “Yaratıcı Şehirler 
Ağı”na gastronomi dalında dahil 
edilmiş, bu sayede sadece Türkiye’nin 
değil, dünyanın da sayılı gastronomi 
şehirlerinden biri olarak kabul 
görmektedir. 

Yüzlerce yıllık tariflerin halen yaşatıldığı 
bu şehirde, yemek sadece bir ihtiyaç 
değil, aynı zamanda bir kültürün en 
derin ifadesidir. Bunu özellikle kentteki 
yemeklerde kullanılan baharatlarda, 
yerel malzeme kullanımında, geleneksel 
pişirme tekniklerinde ve yemek 
kültürünün sosyal hayattaki yerinde 
göstermektedir. Gastronomik turizm 
ürünleri ve zenginlikleri arasında 
ise Antep Fıstığı, Araban sarımsağı, 
baklava, kebap çeşitleri, beyran, 
yuvalama ve katmer gibi özgün 
lezzetler, hem yerli hem de yabancı 
gastronomi tutkunlarının ilgisini 
çekmektedir. 

Gelenekten geleceğe uzanan 
Gaziantep’in bu güçlü konumu, aynı 
zamanda Türkiye’nin gastronomi 

turizmi potansiyelini artırmakta ve 
Türk mutfağının dünya sahnesindeki 
görünürlüğünü desteklemektedir. 
Geleneksel tariflerin korunarak 
nesilden nesle aktarılması ve coğrafi 
işaretleme sistemleriyle tescillenmesi, 
bu mirasın sürdürülebilirliğini 
sağlamaktadır. Bu bağlamda hem 
Türk mutfağı hem de Gaziantep 
özelinde Anadolu mutfak kültürü, 
dünya mutfağının zenginliğine değerli 
katkılar sunmaktadır. Gerek Türkiye’de 
gerekse de dünyanın birçok yerinde 
düzenlenen etkinlikler ve uluslararası 
tanıtım çalışmaları sayesinde 
küresel farkındalığını her geçen gün 
artırmaktadır.

Kültürlerin en güçlü 
taşıyıcılarından biri olan 
mutfaklar, sadece beslenme 
alışkanlıklarını değil, aynı 
zamanda bir milletin tarihini, 
coğrafyasını ve yaşam biçimini de 
yansıtmaktadır. Dünya mutfağı, 
farklı coğrafyalardan gelen 
kültürel, tarihsel ve sosyolojik 
etkileşimlerin bir yansıması 
olarak zengin ve çeşitlidir. Bu 
küresel gastronomi mozaiği 
içinde Türk mutfağı, hem tarihsel 
derinliği hem de lezzet çeşitliliği 
ile önemli bir yer tutuyor. Orta 
Asya’dan Anadolu’ya uzanan 
göç yolları, Osmanlı saray 
mutfağının görkemi ve yerel 
halk mutfaklarının çeşitliliği, 
Türk mutfağının dünya çapında 
tanınan bir gastronomi hazinesi 
haline gelmesini sağlamıştır.

Bu zengin mutfak mirasını ulusal ve 
uluslararası düzeyde tanıtmak amacıyla 
her yıl mayıs ayının son haftasında 
kutlanan Türk Mutfağı Haftası, kültürel 
diplomasi açısından büyük önem 
taşımaktadır. Dahası uluslararası 
gastronomi sahnesinde Türkiye’nin daha 
görünür hale gelmesi açısından büyük 
önem taşımaktadır. Türkiye Cumhuriyeti 
Cumhurbaşkanlığı ve Kültür ve Turizm 
Bakanlığı himayelerinde düzenlenen bu 
özel hafta, yurt içinde ve yurt dışında 
etkinliklerle kutlanmakta, bu sayede 
Anadolu’nun köklü yemek kültürü farklı 
coğrafyalara tanıtılmaktadır. Aslında 
Türk Mutfağı Haftası, sadece yemeklerin 
değil, aynı zamanda bu yemeklerin 
ardındaki emeğin, hikâyelerin ve 
toplumsal bağların da kutlandığı bir 
zaman dilimidir.

GAsTRONOmİ vE muTfAK 
sANATLARI ÖğRETİm ÜyEsİ

DOÇ. DR. ADEM ADEMOĞLU
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ZAMANIN ÖTESİNDE
LÜKSÜN MERKEZİNDE

HOME OF
SANCAK LİFE
KARATAŞ’TA 
YÜKSELİYOR

LÜKS
DAİRELER

2’5+1
3’5+1 

Güneykent Mah. Şehit Ekrem Kurtoğlu
Cad. No:22/104 Şahinbey Gaziantep

0342 999 38 08
0507 628 27 49

SANCAK LIFE 
MODERN VE SANATSAL YAŞAMIN SANCAĞI

www.sancaklifegroup.com

AKILLI EV TEKNOLOJİSİ

MODERN DONANIMLAR

AÇIK OTOPARK

TİCARİ DÜKKANLAR

Dijital dönüşüm, gi-
rişimcilik, veri temelli 
karar alma ve yenilikçilik 

odaklı bir yapı olarak kurulan 
İstasyon Gaziantep, bölgesel 
kalkınma hedefi doğrultusun-
da 18 üniversiteyle doğrudan 
temas kurarak akademik, tek-
nolojik ve toplumsal kalkınma 
odağında iş birliği geliştirdi.

Törene; Gaziantep Büyükşe-
hir Belediye Başkanı Fatma 
Şahin, Gaziantep valisi Kemal 
Çeber, GAP Bölge Kalkınma 
İdaresi Başkanı Dr. Murat 
Maral, Ticaret Odası Başkanı 
Tuncay Yıldırım, Habibat Der-
neği İcra Kurulu Başkanı Bora 
Caldu’nun yanı sıra Adıyaman 
Üniversitesi, Alparslan Türkeş 
Bilim ve Teknoloji Üniversi-
tesi, Çukurova Üniversitesi, 
Dicle Üniversitesi, Fırat Üni-
versitesi, Harran Üniversitesi, 
Hatay Mustafa Kemal Üniver-

sitesi, İnönü Üniversitesi, İs-
kenderun Teknik Üniversitesi, 
İstiklal Üniversitesi, Kilis 7 
Aralık Üniversitesi, Korkut 
Ata Üniversitesi, Sütçü İmam 
Üniversitesi, Turgut Özal 
Üniversitesi, Gaziantep Üni-
versitesi, SANKO Üniversitesi, 
Hasan Kalyoncu Üniversitesi 
ve Gaziantep İslam Bilim ve 
Teknoloji Üniversitesi’nin rek-
tör ve yetkilileri katıldı.

Gaziantep 
Büyükşehir 

Belediyesi’ne 
bağlı İstasyon 

Gaziantep 
ile akademi 

dünyası 
arasında, kentin 

sürdürülebilir 
kalkınmasına 

katkı sağlamak 
amacıyla 

Akademik 
Kurul paydaş 

İş Birliği 
protokol Töreni 

düzenlendi.

Teknolojik ve 
toplumsal kalkınma için
AKADEMİK İŞ BİRLİĞİ 
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Geri dönüşümde katı atıkların 
doğru şekilde ayrıştırılması ve top-
lanmasının büyük önem taşıdığının 
altını çizen MTM Plastik Yönetim 
Kurulu Üyesi Mehmet Taha 
Mahsereci, sorularımız şu şekilde 
cevapladı:

EĞİTİME ADANMIŞ BİR ÖMÜR
TAHA BEY ÖNCELİKLE 
SİZİ TANIYABİLİR MİYİZ? 
OKUYUCULARIMIZ İÇİN 
KENDİNİZDEN BAHSEDER 
MİSİNİZ?

1981 Gaziantep doğumluyum. 
İlk, orta, lise ve üniversite eğitim-
lerimi Gaziantep’te tamamladım. 
Gaziantep Üniversitesi İşletme 
Bölümü mezunuyum. Sonrasında 
yurtdışı deneyimi, master ve 
ömür boyu eğitime inanan bir 
insan olarak doktora ile eğitimime 
devam ediyorum. Evli ve 1 çocuk 
babasıyım.

GERİ DÖNÜŞÜM SEKTÖRÜNE 
GİRMEYE NASIL KARAR 
vERDİNİZ? SİZİ BU SEKTÖRE 
YÖNELTEN ETKENLER NELER 
OLDU?

Rahmetli dedem Abdurrezzak 
Bey’ den bu yana, yaklaşık 65 
yıldır plastik sektörünün içinde 
yer almaktayız. Aile geleneği 
olarak devam eden plastikçilik, 
2005 yılında MTM PLASTİK’ i kur-
mamızla günümüze kadar geldi. 
Özellikle 2000 yıllarından sonra 
Türkiye’de geri dönüşüm sektörü 
her yıl daha da yaygın hale geldi. 
Evlerde, sanayi tesislerinde, tarım 
alanlarında her yıl tonlarca atık 
ortaya çıkıyor. Atıklar değerlen-
dirilmediği takdirde çöpe dönü-
şüyor. Bu da ülke ekonomisi için 
ciddi bir kayıp demek. Atık isra-
fının önlenmesi için bireyden ku-
rumlara hepimize çok iş düşüyor. 
Bizde geri dönüşüm sektörüne 
girerek hem bu alandaki açığı dol-
durmak hem de ülke ekonomisine 
katkı sağlamayı hedefledik.

EKONOMİYE vE ÇEvREYE KATKI 
SAĞLIYOR 
GERİ DÖNÜŞÜMÜ SİZDEN BİRAZ 
DAHA AYRINTILI DİNLEYEBİLİR 
MİYİZ? OKUYUCULARIMIZ İÇİN 
BİRAZ AÇAR MISINIZ?

‘’Geri Dönüşüm ’’, yirmi yıl öncesi-
ne kadar kötü, pis, kalitesiz olarak 
bilinir, düşünülür, empoze edilir-
ken; günümüzde ne kadar yararlı 
olduğu anlaşıldı. Dünyamızın 
sınırlı kaynakları, sınırsız insan 
istek ve ihtiyaçları karşısında ye-
tersiz kalmakta. Mevcut işlenmiş 
malzemelerin geri dönüşümü ile 
kaynak kullanımı azalmış, doğa-
nın kirlenmesi önlenmiş, ekonomi 
ve çevreye katkı sağlanmış oluyor. 

Geri dönüşüm kendi içerisinde 
birkaç dala ayrılıyor. Kağıt geri dö-
nüşümü, plastik geri dönüşümü, 
cam geri dönüşümü ve tahta geri 
dönüşümü gibi farklı kollara ay-
rılıyor. MTM Plastik olarak bizim 
alanımız plastik geri dönüşümü. 
Plastik geri dönüşümünde 2 tür 
malzemeden yaralanabiliyorsu-
nuz. Birincisi fabrikalarından 
çıkan temiz atıkları, ikincisi ise 
evsel atıklar dediğimiz evlerden çı-
kan atıklar. Bizim ağırlığımız temiz 
fabrika firelerinin geri dönüşümü.

T ürkiye’de son yıllarda geri dönüşüm 
sektörü büyümeye devam ediyor. Ülke 
ekonomisine büyük katkılar sunan 

sektörün önemli temsilcilerinden olan MTM 
Plastik, yurt dışına da ürünlerini ihraç ediyor. 
MTM Plastik Yönetim Kurulu Üyesi Mehmet 
Taha Mahsereci, sektörün bugünü ve geleceği-
ni Referans Ekonomi’ye anlattı.

Geri dönüşümün ekonomiye katkısı, sadece 
atıkların yeniden değerlendirilmesiyle sınırlı 
olmadığını belirten Taha Mahsereci, aynı 
zamanda enerji tasarrufu sağlandığını, doğal 
kaynak kullanımını azalttığını ve yeni istihdam 
alanları oluşturduğunu söyledi. Mahsereci, 
geri dönüşüm sektörünün, ülkeye milyarlarca 
dolarlık pozitif katkı sağladığını da vurguladı.

MTM plastik Yönetim 
Kurulu üyesi Mehmet 
Taha Mahsereci, Geri 

Dönüşüm Sektörünün 
geleceği, ekonomiye 

katkısı ve merak 
edilenleri referans 
Ekonomi Dergisi’ne 

anlattı.  Sektörün 
ülkemize milyarlarca 

dolarlık katkı sağladığını 
vurgulayan  Mahsereci, 

iş ve eğitim hayatını, 
geleceğe dair planlarını 

okuyucularımızla paylaştı.

GERİ DÖNÜŞÜM, İHRACATA 
POZİTİF KATKI SAĞLIYOR

MTM Plastik Yönetim Kurulu Üyesi Mehmet Taha Mahsereci: 

GERİ DÖNÜŞÜMDE 
KULLANDIĞINIZ ATIKLARI NASIL 
TEMİN EDİYORSUNUZ?

Fabrikalardan çıkan temiz 
atıkların yanında geri dönüşüm 
atıklarını ithal da ediyoruz. Ama 
ithalat Avrupa da bazı basın 
organlarında yer alan, “dünyanın 
çöpünü Türkiye’ye gidiyor” gibi de-
ğil. Onların çöp olarak ifade ettiği 
malzeme bizim hammaddemiz. Bu 
ekonomik değeri olan bir ürün. 
Geri dönüşüm sektörü olarak biz 
bu ürünü almazsak ülke olarak 
orijinal hammadde ithal etmek 
zorunda kalırız. Yani örnek olarak 
500 dolara almadığımız bu ürünü 
1500 dolara ithal etmemiz gereke-
cek. Bu da ülkenin cari açığının 
artması demek. 

DÖNÜŞÜMDEN ELDE 
ETTİĞİNİZ ÜRÜNLER HANGİ 
ALANLARDA KULLANIYOR?

Geri dönüşümde elde edilen 
ürünler birçok alanda kullanı-
yor. Bunlar farklı farklı dallara 
ayrılıyor. MTM Plastik olarak geri 
döşümde elde ettiğimiz ürünleri-
miz; poşet, enjeksiyon, ekstrüz-
yon, damla sulama sistemleri, 
bahçe mobilyaları, oto yan sana-
yi, mobilya yan sanayi, elektrikli 
ev eşyaları, ambalaj ve benzeri 
sektörlerinde kullanılıyor. 



RÖPORTAJ RÖPORTAJ

66 67HAZİRAN 2025 HAZİRAN 2025
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MÜŞTERİ ODAKLI ÜRETİM YAPIYORUZ
GERİ DÖNÜŞÜMÜN ÇEvREYE FAYDALARI 
NELERDİR?

Geri dönüşüm, çevresel negatif etkileri önle-
yerek ve doğal kaynakları koruyarak çeşitli 
katkılarda bulunur. Ağaçlar, mineraller, 
toprak ve su kaynakları geri dönüşüm saye-
sinde korunur, böylece yeni üretim için yeni 
hammadde arayışına daha az ihtiyaç du-
yulur. Bu durum, hava ve çevre kirliliğinin 
azalmasına da katkıda bulunur. Böylece 
aslında tüm bu “kirlilik kaynakları” na yeni 
bir sayfa açılmış olur; bembeyaz ve kirden 
arınmış bir sayfa… Tüketim malzemesi 
üretimi için yeni hammadde arayışına gerek 
kalmaz.

Plastik ambalaj atıklarının geri kazanılması 
sonucu ise petrolden tasarruf sağlanabil-
mektedir. Dönüşen her ton cam için ise, 
100 litre petrol tasarrufu sağlanır. Metal 
ambalajları ve ahşap ambalajları geri dö-
nüştürerek doğal alanlarımızı bozulmadan 
koruyabiliriz.

ŞİRKETİNİZ HANGİ ALANLARDA FAALİYET 
GÖSTERİYOR? ÜRETİM KAPASİTENİZDEN 
BAHSEDER MİSİNİZ?

Şirketimiz; PP ve PE, kaliteli ve temiz geri 
dönüşüm hammadde üretimi ve ambalaj 
üretimi alanlarında faaliyet gösteriyor. 
Hammaddeler geniş bir akışkanlık aralığın-
da ve geniş bir renk yelpazesinde üretilmek-
tedir. En büyük artımız yüksek kalite sağ-
lanmasıdır. Ambalaj bölümümüzde ise çöp 
torbası, kargo torbası ve PE tek kullanımlık 
önlük üretimi yapılmaktadır. Müşteri odaklı 
üretim misyonumuzdur.

GELECEĞE YÖNELİK YATIRIMLARINIZDAN 
vE HEDEFLERİNİZDEN BAHSEDER 
MİSİNİZ?

Dünya hızla dijital dönüşüme geçiyor. 
Sanayide ve ticaret her gün yeni gelişmeler 
yaşanıyor. MTM Plastik olarak sektörümüz-
deki yeni gelişmeleri yakından takip ediyo-
ruz. Geleceğe yönelik planlarımız arasında, 
kalitemizi koruyarak, büyümenin yanında 
yeni ve dijital dönüşüme uygun üretim hat-
ları kurmak olacak. 

ÜLKE EKONOMİSİNE KATKISI
MİLYARLARCA DOLAR 
GERİ DÖNÜŞÜMÜN EKONOMİYE 
KATKISINDAN BAHSEDER 
MİSİNİZ?

Geri dönüşüm, atıkları toplayan-
lara ekstra ekonomik fayda sağlar 
böylece yeni bir iş kolu ortaya çı-
kar, istihdamı artırır, işsizliği azal-
tır. Başka ülkelerden ithal edilmesi 
gereken maddelerin azalmasını 
sağlar böylece ithalat masraflarını 
önemli ölçüde düşürür.

Sonuç olarak geri dönüşümün 
ekonomiye katkısı, sadece atıkların 
yeniden değerlendirilmesiyle sınırlı 
değildir. Aynı zamanda enerji 
tasarrufu sağlar, doğal kaynak 
kullanımını azaltır ve yeni istihdam 
alanları oluşturur. Özellikle 
katı atıkların doğru şekilde 
ayrıştırılması ve toplanması büyük 
önem taşır. Geri dönüşüm sektörü, 
ülkemize milyarlarca dolarlık 
pozitif katkı sağlamaktadır. 

türkiye’de 
sistem 
Henüz tam 
anlamıyla 
ayrışmadığı 
için sektör 
Hammaddenin 
yüzde 10’nunu 
karşılayor, 
yüzde 90’ını 
itHal ediyor. 
ülke olarak 
ayrışmaya 
önem 
vermeliyiz

“
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C umhurbaşkanı Recep 
Tayyip Erdoğan’ın 
2025 yılını “Aile Yılı” 
olarak ilan etmesiyle 

beraber toplumun temel taşı olan 
aile yapısının güçlendirilmesi, yu-
vaların birliği, çocukların sağlıkla 
zihinsel ve bedensel gelişimi için 
çalışmalar yürüten Gaziantep 
Büyükşehir Belediyesi, Gaziantep 
valiliği iş birliğinde aileye yönelik 
yeni müjdeleri bir bir açıkladı. 

40 BİN TL NAKDİ DESTEKLE 
EvLİLİĞE GÜÇLÜ BAŞLANGIÇ

Yeni evlenen çiftlerin ilk yılların-
da karşılaşabilecekleri maddi zor-
lukları hafifletmeyi amaçlayan bu 

destekten yararlanmak isteyen 
çiftlerin, Gaziantep Aile Akade-
misi uzmanları tarafından verilen 
Evlilik Öncesi Eğitim Programı’na 
katılmış olmaları ve 1 Ocak 2025 
tarihi itibarıyla Gaziantep il sı-
nırları içerisinde ikamet ediyor ol-
maları gerekiyor. Ayrıca çiftlerin 
16 Mayıs 2025 tarihinden sonra 
resmî nikâh kıymış olmaları, 18-
29 yaş aralığında bulunmaları ve 
üzerlerine kayıtlı taşınmazlarının 
olmaması şartı aranıyor. Çiftlerin 
toplam aylık gelirinin asgari üc-
retin iki katını aşmaması ve daha 
önce başka bir destek progra-
mından faydalanmamış olmaları 
da başvuru kriterleri arasında 
bulunuyor. 

UMRE YOLCULUĞUNDA İLK KAFİLE BELİRLENDİ! 

Evliliklerinde 41 yılı dolduran çiftlere yönelik düzenlediği 
umre programına başvurular yoğun ilgi gördü Cumhur-
başkanı Recep Tayyip Erdoğan’ın 2025 yılını “Aile Yılı” 
ilan etmesiyle hayata geçirilen proje kapsamında başvu-
rular, 30 Nisan 2025 tarihinde sona erdi. 

Programa katılmak isteyen çiftlerde, 1 Ocak 2025 tari-
hinden önce Gaziantep’te ikamet etmeye başlamış olma, 
evlilikte en az 41 yılı tamamlama ve eşlerden herhangi 
birinin daha önce hac ya da umre ziyareti gerçekleştir-
memiş olma şartı arandı. Bu kriterleri karşılayan tüm 
başvurular kabul edildi. Kutsal topraklara gerçekleş-
tirilecek ziyaretlerde şartlara uygun olan ilk kafile Aile 
Festivali’nde belirlendi. GAzİANTEp 

BüYüKşEHİr 
BElEDİYE 

BAşKANı FATMA 
şAHİN’İN 2025 

AİlE Yılı 
KApSAMıNDA 

HİzMETE 
AlDığı 

prOjElErİ,
AİlE 

KuruMuNu 
DESTEKlEMEYE 

YöNElİK 
BüYüK 

FırSATlAr 
SuNuYOr. 

GBB AİLE YILI KAPSAMINDA 
bÜYÜk fırSAtLAr SuNuYor

ÇEYİZ DESTEĞİYLE Ev KURMAK ARTIK 
DAHA KOLAY

“Yuva Kurmak Sizden, Destek Bizden” 
anlayışıyla başlatılan çeyiz desteği progra-
mı, genç çiftlerin ev kurma sürecine katkı 
sunuyor. Bu program kapsamında çiftlere, 
buzdolabı, çamaşır makinesi, bulaşık ma-
kinesi veya küçük ev aletleri setinden biri 
hediye ediliyor. Destekten yararlanmak için 
çiftlerin Gaziantep’te ikamet etmeleri, 16 
Mayıs 2025 sonrası resmî nikâh yapmış ol-
maları, taşınmaz mal sahibi olmamaları ve 
Evlilik Öncesi Eğitim Programı’na katılma-
ları gerekiyor. Daha önce herhangi bir des-
tek programından faydalanmamış olmak 
da başvuru şartları arasında yer alıyor. 

TOPLU NİKAH TÖRENİYLE ÖMÜR BOYU 
UNUTULMAYACAK BİR GÜN

Evlenecek çiftler için toplu nikah törenini 
de düşünen Büyükşehir, törene katılan 
çiftlere gelinlik, damatlık, kuaför hizmeti ve 
sürpriz hediyeleri ücretsiz olarak sunuyor. 
Etkinliğe katılmak isteyen çiftlerin her 
ikisinin de Gaziantep’te ikamet etmesi, 
ilk evliliklerini yapıyor olmaları, taşınmaz 
sahibi olmamaları ve 16 Mayıs 2025 son-
rasında nikâh kıymış olmaları gerekiyor. 
Ayrıca çiftlerin toplam gelirinin asgari üc-
retin iki katını aşmaması ve Evlilik Öncesi 
Eğitim Programı’na katılmış olmaları şartı 
bulunuyor.
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YENİ EvLİ ÇİFTLERE 
KUZEYŞEHİR 4. ETAP KURA 
ÇEKİMİNDE YÜZDE 20 
KONTENjAN TANINDI 

GBB Konut Kuzeyşehir 4’üncü 
Etap 1000 hak sahibinin belir-
leneceği kuralar çekildi. Aile Yılı 
Festivali’nin ilk gününde Aile ve 
Sosyal Politikalar Bakanı Mahi-
nur Özdemir Göktaş da katıldı. 
Çekiliş kapsamında yeni evli 
çiftler için de ayrıcalık tanındı. 
Bu kapsamda dünya evine giren 
çiftler için konut projesinde yüz-
de 20 ek kontenjan hakkı verildi. 

200 ÇİFTİN BEBEK HASRETİNE 
SON vERİLECEK! 

Gaziantep Büyükşehir Belediye-
si, Gaziantep valiliği, Gaziantep 
Şehir Hastanesi, Gaziantep Ecza-
cılar Odası ve NovaFertil Tüp Be-
bek Merkezi iş birliğinde festival 
açılışında imzalanan protokolle 
Bir Umut, Bir Can Tüp Bebek 
Destek Projesi hayata geçiriliyor. 
Proje ile belirlenecek şartları kar-
şılayan 200 çiftin bebek hasretine 
son verilmesi hedefleniyor.

MÜjDELERİ ARDI ARKASI 
KESİLMEDİ! 

Büyükşehir Belediyesi, ailelere yö-
nelik diğer müjdeleri de tek tek sıra-
ladı. 0-6 yaş grubuna yönelik uygun 
fiyatlı kreş çalışmaları, gece kreşleri, 
Diyanet İşleri Başkanlığı iş birliğinde 
3-6 yaş grubundaki çocuklar için 
geliştirilen eğitici dijital oyunlar, 
spor taraması ve antrenmanların yer 
aldığı “Yetenek Kaşifi Projesi”, aile 
kütüphanesi, ücretsiz kamp aktivi-
teleri, Aile Akademisi yeni evlenecek 
çiftlere yönelik eğitimler ve Emekliler 
Lokali de diğer müjdeler arasında 
yer aldı.

GAZİANTEP AİLEM 
MOBİL UYGULAMASI 
TANITILDI

Ailelere yönelik Gazian-
tep Büyükşehir Beledi-
yesi’nin tamamlayarak 
sunduğu Gaziantep 
Ailem Mobil Uygula-
ması da hizmete alındı. 
Uygulama sayesinde 
kullanıcılar, birçok pro-
jeye ulaşım sağlarken, 
sürpriz hediyeler elde 
edebilecek ile belediye 
hizmetleri hakkında 
bilgi sahibi olabilecek.

durdukuyum
culuk.com0342 215 37 82

0532 552 39 82

Değirmiçem Mah. Muammer Aksoy
Blv. No : 50 Şehitkamil Gaziantep
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Altınoğlu Grup 
26’ncı şubesini 
hizmete açtı
Altınoğlu Grup, büyümeye devam ediyor. Gaziantep’te 
17 farklı noktada hizmet veren Altınoğlu Grup, 
şirinevler Mahallesi’nde 26’ncı şubesini açtı.

DÜNYA MARKALARI BU 
MAĞAZADA

Açılışta konuşan Altınoğ-
lu Grup Yönetim Kurulu 
Başkan Yardımcısı İslam 
Özaltın, “Altınoğlu Grup 
olarak, 2025 Yılında 16’ncı 
Lokasyon  ve 26’ncı  şube-
miz olan  Bir Dünya Çeyiz 
Mondi’yi  Şehitkamil İlçesi 
Şirinevler Mahallesinde hiz-
mete açıyoruz. Şubemiz, 3 
bin metrekare bir alana sa-
hip. 15 personelden oluşan 
donanımlı ekibimiz, 60 bin 
üründen oluşan çeşitlerimiz 
ile hizmete başlıyoruz. Tür-
kiye’nin ve dünyanın önde 
gelen markalarının yer 
aldığı şubemizi, taksitli açık 
hesap seçeneği ile hizmete 
açmış bulunuyoruz. Şiri-
nevler Mahallesi’ne açmış 
olduğumuz yeni şubemiz 
sahip olduğu alan, konsept 
tasarımı, donanım ve mar-
ka yoğunluğu ile bölgede 
tek olma özelliği taşıyor. 
Yeni evlenecek çiftler ve evi-
ni yenilemek isteyen herke-
si mağazamızı ziyaret etme-
ye davet ediyorum” dedi.

v atandaşların büyük 
ilgi gösterdiği görkemli 
açılışta konuşan Altı-

noğlu Grup Yönetim Kurulu 
Başkan Yardımcısı İslam 
Özaltın, Altınoğlu Markasını 
Global bir marka haline getir-
meyi hedeflediklerini söyledi.

Açtıkları yeni mağazalarla 
istihdam fırsatları ve bölge 
ekonomisine katkı sunmayı 
hedefleyen Altınoğlu Grup, 
şubelerine bir yenisini daha 
ekledi. 

Gaziantep ünlü markaları 
arasında yer alan Altınoğlu 
Grup, 26’ıncı Şubesini Şiri-
nevler Mahallesinde açtı. Ga-
ziantep Ticaret Odası Meclis 
Başkanı Hilmi Teymur, MÜ-
SİAD Gaziantep Şube Başka-

nı Furkan Özdurdu, vestel 
Bölge Müdürü Alper Korkma-
zer, Samsung Bölge Müdürü 
Levent Yenice, Mondi Bölge 
Satış Müdür Metin Doğan, iş 
dünyasından önemli isimlerin 
katılımıyla düzenlenen açılı-
şa vatandaşlar da büyük ilgi 
gösterdi.



RÖPORTAJ

75HAZİRAN 2025HAZİRAN 2025

GÜNCEL

74

Altınoğlu Grup 
26’ncı şubesini 
hizmete açtı
Altınoğlu Grup, büyümeye devam ediyor. Gaziantep’te 
17 farklı noktada hizmet veren Altınoğlu Grup, 
şirinevler Mahallesi’nde 26’ncı şubesini açtı.

DÜNYA MARKALARI BU 
MAĞAZADA

Açılışta konuşan Altınoğ-
lu Grup Yönetim Kurulu 
Başkan Yardımcısı İslam 
Özaltın, “Altınoğlu Grup 
olarak, 2025 Yılında 16’ncı 
Lokasyon  ve 26’ncı  şube-
miz olan  Bir Dünya Çeyiz 
Mondi’yi  Şehitkamil İlçesi 
Şirinevler Mahallesinde hiz-
mete açıyoruz. Şubemiz, 3 
bin metrekare bir alana sa-
hip. 15 personelden oluşan 
donanımlı ekibimiz, 60 bin 
üründen oluşan çeşitlerimiz 
ile hizmete başlıyoruz. Tür-
kiye’nin ve dünyanın önde 
gelen markalarının yer 
aldığı şubemizi, taksitli açık 
hesap seçeneği ile hizmete 
açmış bulunuyoruz. Şiri-
nevler Mahallesi’ne açmış 
olduğumuz yeni şubemiz 
sahip olduğu alan, konsept 
tasarımı, donanım ve mar-
ka yoğunluğu ile bölgede 
tek olma özelliği taşıyor. 
Yeni evlenecek çiftler ve evi-
ni yenilemek isteyen herke-
si mağazamızı ziyaret etme-
ye davet ediyorum” dedi.

v atandaşların büyük 
ilgi gösterdiği görkemli 
açılışta konuşan Altı-

noğlu Grup Yönetim Kurulu 
Başkan Yardımcısı İslam 
Özaltın, Altınoğlu Markasını 
Global bir marka haline getir-
meyi hedeflediklerini söyledi.

Açtıkları yeni mağazalarla 
istihdam fırsatları ve bölge 
ekonomisine katkı sunmayı 
hedefleyen Altınoğlu Grup, 
şubelerine bir yenisini daha 
ekledi. 

Gaziantep ünlü markaları 
arasında yer alan Altınoğlu 
Grup, 26’ıncı Şubesini Şiri-
nevler Mahallesinde açtı. Ga-
ziantep Ticaret Odası Meclis 
Başkanı Hilmi Teymur, MÜ-
SİAD Gaziantep Şube Başka-

nı Furkan Özdurdu, vestel 
Bölge Müdürü Alper Korkma-
zer, Samsung Bölge Müdürü 
Levent Yenice, Mondi Bölge 
Satış Müdür Metin Doğan, iş 
dünyasından önemli isimlerin 
katılımıyla düzenlenen açılı-
şa vatandaşlar da büyük ilgi 
gösterdi.



77HAZİRAN 2025 HAZİRAN 2025

GÜNCEL GÜNCEL

76

köksan 
olarak, ileri 
teknoloji, 
sürdürüleBilir 
üretim ve 
karşılıklı 
güvene dayalı 
uluslararası 
ilişkilerle 
geleceği inşa 
etmeye devam 
ediyoruz

“
Köksan Holding 
Yönetim Kurulu 

Başkanı Asım 
Kökoğlu, Çin 

Halk Cumhuriyeti 
Büyükelçisi jiang 

Xuebin Köksan 
tesislerinde 

ağırladı. Köksan’ı 
Çin projelerinden 

dolayı takdir eden 
Çin Büyükelçisi 

jiang Xuebin, bu 
projenin Gaziantep 

Sanayisi ve 
Türkiye’ye yatırım 

yapmak isteyen Çinli 
yatırımcılar için 

de bir örnek teşkil 
ettiğini söyledi.

G aziantep ile Nantong 
şehri arasında yapıla-
cak olan kardeş şehir 

protokolünde önemli bir rol oy-
nayan Köksan Grup, Gazian-
tep ile Çin arasında bir köprü 
görevi üstleniyor.

ÇİN BÜYÜKELÇİSİ’NDEN 
KÖKSAN’A ZİYARET

Yakın zamanda Türkiye’ye 
Çin Büyükelçisi olarak atanan 
jiang Xuebin, iki ülke arasın-
daki ticari ve kültürel ilişkileri 
güçlendirmek adına Gaziantep 
valiliği’ne ve Gaziantep Bü-
yükşehir Belediyesi’ne yapmış 
olduğu resmi ziyaretin ardın-
dan Köksan Çin projesini teb-
rik ve takdir etmek için KÖK-

SAN tesislerini ziyaret etti.
Konuya dair açıklama yapan 
Kökoğlu, “Bugün, Çin Halk 
Cumhuriyeti Olağanüstü ve 
Tam Yetkili Büyükelçisi Sa-
yın jiang Xuebin’i, Gaziantep 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Sayın Fatma Şahin ile birlikte 
KÖKSAN tesislerimizde ağırla-
maktan büyük onur duyduk. 
Yakın zamanda Türkiye’ye 
Çin Büyükelçisi olarak atanan 
jiang Xuebin, iki ülke arasın-
daki ticari ve kültürel ilişkileri 
güçlendirmek adına Gaziantep 
valiliği’ne ve Gaziantep Bü-
yükşehir Belediyesi’ne yapmış 
olduğu resmi ziyaret kapsa-
mında, Köksan Çin projesini 
tebrik ve takdir etmek için 
şirketimizi şereflendirdi” dedi.

KÖKOĞLU YATIRIM 
KONUSUNDAKİ GÖRÜŞLERİNİ 
DİLE GETİRDİ

Kökoğlu, Çin projesi hakkında, 
günümüz dünyasını iyi okumuş 
ve çok isabetli bir yatırım oldu-
ğu konusunda görüşlerini dile 
getirdi. Kökoğlu, Çin projesinin 
Gaziantep Sanayisi ve Türkiye’ye 
yatırım yapmak isteyen Çinli 
yatırımcılar için bir örnek teşkil 
ettiğini ve bu süreçte Büyükelçi-
lik olarak gerekli tüm destekleri 
vereceğinin sözünü verdi.

Kökoğlu, “Gaziantep ile Nantong 
şehri arasında yapılacak olan 
kardeş şehir protokolünde önemli 
bir rol oynayan Köksan Grup, Ga-
ziantep şehrimiz ile Çin arasında 
bir köprü görevi üstlenmektedir. 
Şehrimizin ve ülkemizin kalkın-
ması adına atılan bu adımda ve 
bu şerefli görevde yer almak bizler 
ve şirketimiz adına büyük bir 
onurdur” ifadelerini kullandı.

BİRLİKTE ATILAN HER 
ADIM DAYANIŞMANIN 
TEMELİNİ 
GÜÇLENDİRİR

Kökoğlu tarafından 
yapılan açıklamada 
son olarak, “Bu an-
lamlı ziyaret, sadece 
bir buluşma değil; aynı 
zamanda Gaziantep’in 
sanayi gücünün, kü-
resel ölçekteki iş bir-
liklerine ilham veren 
güçlü vizyonunun bir 
yansımasıdır. KÖKSAN 
olarak, ileri teknoloji, 
sürdürülebilir üretim 
ve karşılıklı güvene 
dayalı uluslararası 
ilişkilerle geleceği inşa 
etmeye devam ediyo-
ruz. Birlikte atılan her 
adım, ülkeler arası 
dostluğun ve ekonomik 
dayanışmanın temelini 
güçlendirir” denildi.

Çin projemiz
yatırımcılar için
örnek teşkil ediyor

Köksan Holding Yönetim Kurulu Başkanı  Asım KÖKOĞLU: 
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yatırımcılar için 

de bir örnek teşkil 
ettiğini söyledi.

G aziantep ile Nantong 
şehri arasında yapıla-
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TArıM vE 
TArıMA DAYAlı 

SANAYİNİN 
TürKİYE’DEKİ 

KöKlü 
şİrKETlErİNİ 

BüNYESİNDE 
BuluNDurAN 

SuNAr 
YATırıM’ıN 

NİTElİKlİ uN 
ürETEN MArKASı 

SuNAr uN, 
GAzİANTEp’TE 

BAKlAvA 
uSTAlArıYlA 

BuluşTu. 

Sunar Un, ürünlerini baklava 
ustaları ile buluşturdu

Gaziantep Gastronomi 
Akademisi ve Sunar Un iş-
birliğiyle Bulla Uygulama 

Restoranı’nda hayata geçirilen 
etkinlikte yeni geliştirilen bak-
lavalık unun tanıtımı yapıldı, 
baklava üretimine şahitlik 
yapılarak sonuçları ustalar 
tarafından incelendi.

SÜRDÜRÜLEBİLİR ÜRÜN 
TEDARİKİNİ ÖN PLANA 
ÇIKARIYORUZ

Un firmasının yönetim kurulu 
başkanı Mustafa Nuri Çomu, 
gazetecilere, fabrikalarında ye-
nilikçilik ve inovasyon formülü-
ne bağlı çalışmalar yaptıklarını 
belirtti.

Geçmişlerinde 50 yıllık üretim 
serüveni olduğunu söyleyen 
Çomu, şunları kaydetti:
“Tarıma dayalı ve sanayiye 
gönül vermiş bir şirketler gru-
buyuz. Yaptığımız her işte ino-
vasyonu ve iyi ürün bilincini ve 
sürdürülebilir ürün tedarikini 
ön plana çıkarmaya çalışıyoruz. 
Bunun için gayret ediyoruz. 6 
Şubat 2023’te yıkmak zorunda 
kaldığımız tesisimizi geçtiğimiz 
sene Ağustos ayında yeniden 
açtık.”
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GASİD’den kadın
istihdamına yönelik 
stratejik iş birliği

Gaziantep Ayakkabı Sanayicileri ve İhracatçıları Derneği (GASİD) ve şehitkamil 
Kadın Girişimciler üretim-İşletme Kooperatifi protokol İmzaladı. İmzalan protokol 

ile ayakkabı sektöründe kadın istihdamın artırılması hedefleniyor.

G aziantep Ayakka-
bı Sanayicileri ve 
İhracatçıları Derneği 

(GASİD) ile Şehitkamil Ka-
dın Girişimciler Üretim ve 
İşletme Kooperatifi iş birliği 
protokolü imzaladı. 

Gaziantep Ayakkabı Sa-
nayicileri ve İhracatçıları 
Derneği (GASİD) sektörde 
yaşanan saya problemlerini 
çözmek için önemli bir adım 
attı. GASİD ile Şehitkamil 
Kadın Girişimciler Üre-
tim ve İşletme Kooperatifi 
arasında yeni bir iş birliği 

protokolü imzalandı. Proto-
kol, GASİD Yönetim kurulu 
başkanı Resul İncearık, GA-
SİD Yönetim kurulu başkan 
yardımcısı Hakan Çelik, 
Şehitkamil Kadın Girişimci-
ler Üretim ve İşletme Koope-
ratif Başkanı Emine Duman 
Tekerlek’in öncülüğünde, 
dernek yönetim kurulu 
üyelerinin katılımı ile imza-
landı. Söz konusu protokol, 
kentte hem kadın istihda-
mının teşvikini artıracak 
hem de sektörde yaşanan 
saya teminindeki sorunları 
çözmesi hedefleniyor.

AYAKKABI SEKTÖRÜ İÇİN BÜYÜK 
BİR KAZANIM OLACAK

İmzalanan protokole ilişkin açık-
lama yapan GASİD Yönetim Ku-
rulu başkanı Resul İncearık, hem 
sektör hem de Gaziantep’teki gi-
rişimci kadınlar açısından önemli 
bir anlaşma yapıldığını vurguladı. 
İncearık, “bizim üyelerimizin en 
büyük sorunlarından biri nitelikli 
sayaya erişmek. Saya temini soru-
nunu çözüme kavuşturmak adına 
atmış olduğumuz bu adım sektör 
için büyük bir kazanım olacak. Bu 
protokol hem üretimde süreklilik 
hem de kadınlarımızın iş gücüne 
katılımını artıracak. Tüm üyelerimi-
ze ve Kadın Girişimciler Üretim ve 
İşletme Kooperatifi’ne hayırlı olma-
sını diliyorum” dedi.

SEKTÖRDE KADIN İSTİHDAMI 
ARTTIRMAYI HEDEFLİYORUZ

Gaziantep’te ayakkabı sektörün-
de kadın istihdamın aratılmasına 
yönelik önemli çalışmalar yürüten 
Şehitkamil Kadın Girişimciler Üre-
tim ve İşletme Kooperatifi Başkanı 
Emine Duman Tekerlek ise yapalan 
iş birliğinden memnuniyetini dile ge-
tirerek, kadınların tüm sektörlerde 
her geçen gün daha etkin rol aldığını 
ve almaya devam edeceklerini aktar-
dı. Duman, “Yaptığımız analizler so-
nucunda ayakkabı sektöründe ciddi 
açık olduğunu gördük. Bu neden ile 

kadınlarımızı bu alanda yetiştirerek 
hem sektördeki açığı kapatmak hem 
de ayakkabı sektöründe kadın istih-
damın artmasını sağlıyoruz. Hede-
fimiz ayakkabı sektöründe yer alan 
kadın istihdam sayısını daha da 
artmaktır. Kadınlarımız bu proje ile 
aile bütçesine destek olurken, ayak-
kabı sektörüne de can suyu oluyor” 
ifadelerini kullandı.
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Bulvarı No:56 ŞEHİTKAMİL/GAZİANTEP 

Tel: 0342 337 55 66 
www.usluguven.com.tr - info@usluguven.com.tr

Gaziantep
Güven Boya

POLYESTER İPLİKTE KALİTE

Türkiye un 
Sanayicileri 

Federasyonu 
(TuSAF) yeni 

yönetimini 
seçti. 2025-

2028 dönemi 
yönetim kurulu 

başkanlığına 
Gaziantep’in 

saygın iş 
adamlarından, 
Güneydoğu un 

Sanayicileri 
Derneği 

Başkanı Mesut 
Çakmak 

seçildi.

Türkiye Un Sanayicileri 
Federasyonu (TUSAF), 
Olağan Genel Kurulu 

17 Nisan 2025’te Ankara 
ATO Congresium’da yapıldı. 
Olağan Genel Kurulu’nda 
2025-2028 Dönemi Yönetim 
Kurulu seçimi yapıldı.

3 YILLIK DÖNEM BAŞLADI

Federasyona bağlı 8 bölge 
derneği ve derneklere üye 
un sanayicisi delegeleri ve 
misafirlerin yüksek katılım-
larıyla gerçekleşen Genel 
Kurul’da, 2025-2028 Döne-
mi Yönetim Kurulu ve De-
netim Kurulu asil ve yedek 
üyelerinin seçiminin yapıl-
masının ardından TUSAF 
’ta 3 yıllık dönem için devir 
teslim yapıldı.

ÇAKMAK’IN YÖNETİMİ 
BELLİ OLDU

Gerçekleşen Genel Kurul-
da TUSAF’ın yeni yönetim 
kurulu da belli oldu. Mesut 
Çakmak’ın liderliğindeki 
TUSAF Yönetim Kurulunda 
Başkan Yardımcılıklarına 
veysi Duyan, A.Ergin Okan-
deniz ve Bekir Bağış seçilir-
ken Muhasip Üyeliğine Alp 
Eskiyapan, Sekreter Üyeli-
ğe Yüksel Tezcan getirildi. 
Yönetim Kurulu Üyelikle-
rine ise Bekir Tosun, Onur 
Denizli, vedat Timurağaoğ-
lu, Mustafa Madak, Mustafa 
Özmermer, Kamil Adem, 
Mustafa Hikmet Kazancı, 
Turgay Lermioğlu, H.Emre 
Tekbaş ve Hasan A.Özkan 
seçildi.

TUSAF Başkanlığına  
Mesut Çakmak seçildi
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GSO’NUN ÜSTÜN
ÇALIŞMALARI 
ÖDÜLLENDİRİLDİ

TürKİYE ODAlAr vE 
BOrSAlAr Bİrlİğİ 

(TOBB) 2025 Yılı 
HİzMET şErEF 

BElGESİ vE plAKET 
TAKDİM TörENİ, TOBB 

İKİz KulElEr’DE 
GErÇEKlEşTİrİlDİ. 

TörENDE GAzİANTEp 
SANAYİ ODASı  (GSO) 

üSTüN BAşArılArıNDAN 
DOlAYı öDülE lAYıK 

GörülDü.

Türkiye Odalar ve 
Borsalar Birliği 
(TOBB) 2025 Yılı 

Hizmet Şeref Belgesi ve 
Plaket Takdim Töreni, 
TOBB Başkanı M. Rifat 
Hisarcıklıoğlu’nun ev 
sahipliğinde; Cumhur-
başkanı Recep Tayyip 
Erdoğan, Ticaret Baka-
nı Ömer Bolat, Adalet 
Bakanı Yılmaz Tunç 
ile Sanayi ve Teknoloji 
Bakanı Mehmet Fa-
tih Kacır’ın katılımıyla 
TOBB İkiz Kuleler’de 
gerçekleştirildi. 

GAZİANTEP’E 4 ŞEREF 
BELEGESİ TAKDİM 
EDİLDİ

Cumhurbaşkanı Re-
cep Tayyip Erdoğan’ın 
katılımıyla gerçekleşen 
TOBB Hizmet Şeref Bel-
gesi Takdim Töreninde, 
Gaziantep Sanayi Odası 
(GSO) Başkanı Adnan 
Ünverdi, Meclis Başka-
nı Adil Sani Konukoğlu, 
GSO TOBB Delegeleri 
Mustafa Topçuoğlu ve 
Cevdet Akınal Hizmet 
Şeref Belgesi aldı. 

TOBB ÜYELERİ
BU ÜLKEYE 
GÖNÜL Verİp, 
VİZYoN kAttıLAr

Programda konuşan 
Cumhurbaşkanı Re-
cep Tayyip Erdoğan, 
“Bir dönem olmadık 
bahaneler öne sürü-
lerek ülkemize ve-
rilmeyen İHA, SİHA 
teknolojisinde şimdi 
dünyada parmakla 
gösterilen konuma 
geldik.” İfadelerini 
kullandı. Cumhur-
başkanı Erdoğan, 
Türkiye Odalar ve 
Borsalar Birliği De-
legesi olarak Birlik 
çatısı altında 10. 20. 
ve 30. yılını tamamla-
yan ve bundan do-
layı da Şeref Belgesi 
almaya hak kazanan 
üyeleri tebrik ederek, 
“Bugün plaket alacak 
98 kardeşimiz sadece 
TOBB’a hizmet etme-
di, bu kardeşlerimiz 
bu ülkeye de gönül 
verdiler, vizyon kattı-
lar. Bu milletin refahı, 
esenliği, huzuru için 
ter döktüler. Türk 
ekonomisinin güçlü 
potansiyeline inan-
maktan hiç vazgeçme-
diler. Sadakatin yanı 
sıra gayretin, inancın 
yanı sıra fedakarlı-
ğın simgesi olan bu 
plaket ve belgelerin 
hayırlı ve uğurlu 
olmasını diliyorum. 
Birliğimizin üyelerinin 
her birine ülkemizin 
gelişmesine, kalkın-
masına, büyümesine 
yaptıkları katkı için 
ayrı ayrı şükranlarımı 
iletiyorum” dedi.

HEP BİRLİKTE ÜRETMEYE 
vE ÇALIŞMAYADA DEvAM 
EDECEĞİZ

Konuya dair açıklama ya-
pan Ünverdi, “İş dünyamıza, 
Gaziantep ve ülkemiz sanayi-
sine katkı sunmak adına hep 
birlikte durmadan çalışmaya 
ve üretmeye devam edeceğiz. 
Bu değerli takdim için başta 
Cumhurbaşkanımız Recep 
Tayyip Erdoğan’a, TOBB Baş-
kanımız Rifat Hisarcıklıoğ-
lu’na ve emeği geçen herkese 
teşekkür ediyorum” dedi.

BU BAŞARIYA EMEK vEREN 
HERKESE TEŞEKKÜR 
EDERİZ

GSO Meclis Başkanı Adil 
Konukoğlu ise yaptığı açıkla-
mada, takdimlerinden dolayı 
Cumhurbaşkanı Recep Tay-
yip Erdoğan ve TOBB Başka-
nımız Rıfat Hisacıklıoğlu’na 
teşekkür ederek, “Gazian-
tepli sanayiciler olarak Gazi 
şehrimiz ve ülkemiz için var 
gücümüzle çalışıp üretmeye 
devam edeceğiz” ifadelerini 
kullandı.   
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Gaziantep OSB
DEĞER KAZANIYOR

Türkiye Sınai 
Kalkınma 

Bankası (TSKB) 
Gayrimenkul 

Değerleme’nin 
“Bir Bakışta 

Organize Sanayi 
Bölgeleri 2025” 
adlı raporunun 

sonuçları paylaşıldı. 
Yayınlanan 

raporda Gaziantep 
Organize Sanayi 
Bölgesi (GAOSB) 

‘nin her geçem yıl 
değer kazandığı 

belirlendi.

ARSA vE KİRA 
ARTIŞLARINDA 
DOYGUNLUK YAŞANDI

Rapora göre, sanayi yapıla-
rına yönelik talep geçen yıl 
da sürerken, arsa ve kira 
değerlerindeki artış, önceki 
yıllara kıyasla doygunluk 
seviyesine ulaştı. 2018’de 
başlayan “OSB’lerde tama-
men veya kısmen bedelsiz 
arsa tahsisi” uygulaması-
nın nisan ayında yayımla-
nan yönetmelikle 2029’a 
kadar uzatılması, sektörel 
açıdan önemli bir gelişme 
olarak öne çıktı. E-ticaret 
faaliyetlerinin etkisiyle de-
polama alanlarına yönelik 
talep de yükseldi.

T ürkiye ekonomisi 
ve kent gelişimin-
de yönlendirici 

bir rol üstlenen, birçok 
firmaya ev sahipliği ya-
pan OSB’leri inceleyen 
TSKB Gayrimenkul De-
ğerleme, 2024 verilerine 
dayanan çalışmasında 
18 ildeki 31 OSB’yi de-
taylı şekilde analiz etti. 
Raporda Gaziantep OSB 
yıllık kira değer artışı 
yüzde 29, geri dönüş 
süresinde 17,00 ve yıllık 
arsa değer artışında ise 
yüzde 53 gibi bir oranla 
ön plana çıkan il oldu. 
Gaziantep OSB’nin do-
luluk oranı ise yüzde 95 
olarak açıklandı.

“YATIRIM KARARLARINDA 
OSB’LER ÖNEMLİ BİR ROL 
OYNUYOR”

Açıklamada görüşlerine yer veri-
len TSKB Gayrimenkul Değerleme 
AŞ Genel Müdürü Makbule Yönel 
Maya, son yıllarda sanayi yapıları-
na talebin yükselmesinin, değerler-
de ivmeli artışlara neden olduğunu 
belirtti.

Maya, “2020-23 arasında çok hızlı 
yükseliş gösteren kira ve arsa fiyat-
larında, 2024 itibarıyla bir denge 
sürecine girildiğini gözlemliyoruz. 
Enflasyonun altında seyreden ar-
tış oranları ve kısalan geri dönüş 
süreleri, piyasada yeni bir denge 
dönemine işaret ediyor.” değerlen-
dirmesinde bulundu.
Yatırım kararlarında OSB’lerin 
önemli bir rol oynadığına deği-
nen Maya, “OSB’ler sadece sanayi 
üretiminin değil, aynı zamanda 
lojistik, istihdam ve kentleşme 
stratejilerinin de temel bileşeni 
konumunda. Bu nedenle bu böl-
gelerdeki fiyat hareketlerini takip 
etmek, hem yatırımcılar hem de 
kamu politikaları açısından büyük 
önem taşıyor.” ifadelerini kullandı.

2020-23 yılları arasında 
OSB’lerde arsa satış ve 
fabrika kira değerlerinde 
gözlemlenen hızlı artış, 
2024’te ise yavaşladı. 
Marmara Bölgesi başta 
olmak üzere son yıllarda 
yoğun talep gören 
bölgelerde kira artışları, 
2024’te enflasyon oranının 
altında gerçekleşti. 

ARSA DEĞER ARTIŞINDA 
ENFLASYONUN 
ÜZERİNDE ARTIŞ 
YAŞANDI

Arsa değer artışlarında, 
güçlü talep nedeniyle İs-
tanbul, Sakarya, Samsun, 
Afyonkarahisar, Kayse-
ri, Gaziantep, Adana ve 
Ankara gibi illerde enflas-
yonun üzerinde artışlar 

kaydedildi. Malatya’daki 
yüksek artış, piyasanın 
henüz stabilize olmama-
sı nedeniyle gerçekleşti. 
Diğer illerde ise arsa değer 
artışları, enflasyonun al-
tında kaldı. 2023’te değer 
artışlarının yüksek olduğu 
Manisa, Eskişehir, Antalya 
ve İzmir’de, fiyatlar doy-
gunluk seviyesine ulaştı.

OSB’lerin büyük çoğun-
luğunda doluluk oranları, 
yüzde 90’ın üzerinde ger-
çekleşti. Marmara Böl-
gesi’nde doluluk oranları 
geçen yılki seviyeyi korur-
ken, Tekirdağ, bu oranı en 
fazla artıran il oldu. Yeni 
gelişme sahalarında veya 
yeni kurulan OSB’lerde ise 
daha düşük doluluk oran-
larına rastlandı.
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yüzde 30 
büyümeyi 
hedefliyor

Alan da Satan da 
mutlu mottosu 

ile , Yüksek 
Kaliteli ürün, 

özgün tasarımlar 
ve Doğru Fiyat” 

sloganlı ürünlerle 
13 yıldır ev aletleri 

sektöründe 
faaliyet gösteren 

Musullu Küçük Ev 
Aletleri, 2025 yılı 

strateji toplantısını 
Hatay’da 

gerçekleştirdi.

NATİONAL 
MARKASININ YILDIZI 
YENİDEN PARLAYACAK

National markasının 
yaklaşık olarak 15 
yıldır bünyelerinde 
olduğunu ancak piya-
saya yeni sürdüklerinin 
müjdesini veren Mu-
sullu yönetim kurulu 
Başkanı Adil Bulur 
“inşallah yakın zaman-
da Dünya piyasalarında 
National markası yerini 
alacak. Musullu ola-
rak her yere her ülkeye 
ulaşmamız mümkün 
değil. Özellikle ihracat-
ta ürünlerimizi National 
olarak belirledik. Bu 
manada partner firma 
olarak National mar-
kamız ile hareket etme 
noktasında ekiplerimiz 
çalışmalar yürütüyorlar 
inşallah bu çalışma-
lar neticesinde Natio-
nal markasının yıldızı 
yeniden parlayacaktır” 
şeklinde konuştu.

M usullu yönetim kurulu Başka-
nı Adil Bulur Türkiye üreticile-
rinin çok başarılı ürünler üret-

tiklerini belirterek ihracata daha çok 
yönelinmesi gerektiğine dikkat çekti. 

2025 YILINDA YÜZDE 30 BÜYÜME 
HEDEFİNDEYİZ

Bulur, Türkiye genelinde her yıl yüz-
de 30 oranında büyüme sağladıklarını 
buna pareler olarak müşterilerin ta-
lepleri doğrultusunda ürün yelpazesi-
nide geliştirdiklerini belirtti. Musullu 
ürünlerinin kullanıldığı evlerde Musullu 
firmasının birer temsilcisi olarak gör-
düklerinin altını çizen Bulur ürünlerini 
tüketim amaçlı değil uzun süreli kulla-
nım amaçlı ürettiklerine dikkat çekti.
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